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را انتخاب کردند 
رهبــر انقلاب پس از اعطای حکم تنفیذ به 
مســعود پزشکیان، در ســخنانی برگزاری 
انتخابــات چهاردهــم را موفقیت ملت در 
آزمونی مهــم خواندند و با ابراز امیدواری 
درباره اینکه نتیجه شیرین انتخابات در کام 
ملت احســاس شــود، توصیه هــای مهمی 
خطاب به رئیس جمهور، دولت آینده، مردم 

و هواداران نامزدها بیان کردند.
 حضرت آیت الله خامنه ای  در مراسم تنفیذ 
و اعظای حکم ریاســت جمهوری مســعود 
پزشــکیان برای دولت چهاردهم با سپاس به 
درگاه الهی، مراســم تنفیذ را آخرین برگ 
کتاب پرمضمونی خواندند که ملت ایران و 
دســت اندرکاران انتخابــات چهاردهم، در 
مجموعه افتخــارات ملت،  ماندگار کردند.
ایشان با اشاره به فضای اندوه عمومی ناشی 
از فقدان رئیس جمهور شهید، گفتند: با وجود 
این، انتخابات با آرامش، سلامت، رقابت و 
برخورد تحســین برانگیز نامزدها با رئیس 
جمهور منتخب انجام شــد که از زحمات دو 
ماهه آقای مخبر سرپرســت محترم ریاست 
جمهوری و هیأت دولت در این زمینه تشکر 
می کنیم.رهبر انقلاب، مردم سالاری توأم با 
رقابت و ســلامت در کشور را نتیجه قیام و 
انقــلاب ملــت در قبال وضــع مصیبت بار 
گذشــته دانســتند و افزودنــد: امام راحل 
بزرگــوار از همــان روز اول پیــروزی، با 
قاطعیت تمام، دخالت و حضور و تأثیر مردم 
در اداره کشــور را به عنوان امری بی سابقه 
تثبیــت کــرد و یکــی از مهمترین حوادث 

2تاریخ ساز کشور را رقم زد.

یادداشت

نادرضرابیانفعالمحیطزیست:

  ولگرد، اسم رمز حذف و کشتار
از قدیم می گفتند که اگر دســت محبت بر ســر یک سگ بکشی و یا یک 
تکه نان خشــک به او بدهی تا ابد به تو وفادار خواهد بود. ســگ برای این 
وفاداری به پول و مقام و چهره و جوانی و پیری و جنسیت اهمیتی نمی دهد 
و با تمام وجود در خدمت طرف مقابل خود خواهد بود . در واقع سگ بیش تر 
بــه مهــر و محبت ما نیاز دارد تا غذا. این موضــوع را تقریبا همه ما تجربه 
کرده ایم. بارها شــده که در برنامه های کوه نوردی یک یا دو ســگ از کنار 
جاده با ما تا قله آمده و برگشته اند. جالب است که در هیچ کدام از این موارد 
ندیدم که سگی از ما طلب غذا کرده باشد. هر جا که نشستیم برای استراحت 
و خوردن یک لقمه غذا، ســگ با یک فاصله چند ده متری از ما نشســته و 
آرام مراقبت اوضاع بوده و اصلا و ابدا درخواســتی برای غذا از ما نداشــته 
است. مگر این که خود ما خواسته باشیم که او را در غذای خود شریک کنیم. 
در واقع چیزی که برای سگ مهم است لذت بردن از هم راهی با انسان است.
توجه داشته باشیم که سگ برای چند ده هزار سال در کنار انسان زندگی 
کرده اســت. در این مدت کم کم از زیست گاه اصلی خود و خوی شکار دور 
شده و کاملا وابسته به زندگی در کنار انسان و زیست گاه انسانی شده است 
و دیگر بدون حضور انســان قادر به زندگی و تامین غذا در طبیعت نخواهد 
بــود. در این مدت طولانی میلیون ها ســگ هم جان خــود را بدون منت و 

خود خواسته برای محافظت از انسان فدا کرده اند. 

در نقطه مقابل، انســان همواره به 
ایــن بنده خدا نگاه ابزاری داشــته 
است. از خدمات او نهایت استفاده 
را بــرده و بعد هم خیلی راحت به او 
پشت کرده و دلش را شکسته است. 
ولی همین ســگ دل شکســته اگر 
دوباره کوچک ترین محبتی از این 
بی وجدان ببینید دوباره همه چیز را 
فرامــوش کرده و تمام و کمال و با 
همه وجود در خدمت او خواهد بود.
متاسفانه سال هاســت که شاهد 

هســتیم که این انسان پست و پلشت و بی شرف و بی وجدان که خرش از پل 
گذشته و با تغییر سبک زندگی دیگر نیازی به استفاده ابزاری از سگ ندارد 
خیلی راحت چشــم پلید خــود را به آن ده ها هزار ســال خدمت و هم راهی 
صادقانه بســته و با تحریک مدیریت بر طبل حذف و کشــتار او می کوبد. 
خلاصه مطلب باور عمیق دارم که این انسان کودک مسلک و نادان و ناآگاه 
با این رفتار شرم آور و شنیع و منفعت طلبانه هرگز عاقبت به خیر نخواهد شد 
حتا اگر از نظر فناوری قادر شــود به تک تک کرات آســمانی هم سفر کند. 
برای رســیدن به توسعه اخلاقی و خروج از دوران کودکی فقط و فقط باید 
در مسیر احترام به حق و حقوق برابر دیگر زیستمندان  حرکت کرد. ولاغیر.
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انتظامی  فرمانــده 
البرز از دستگیری ۲ 
وسایل  داخل  سارق 
خودرو بــا ۵۷    فقره 
مناطق  در  ســرقت 
مختلف این اســتان 

خبر داد.  

در همایــش تجلــی 
اخلاص که بــه منظور 
تجلیل از دست اندرکاران 
راهیان نور و پیشرفت با 
حضور رئیس ســازمان 
مســتضعفین  بســیج 

برگزار...

فرمانده انتظامی البرز: دستگیری سارقان 
لوازم داخل خودرو با 5۷ فقره سرقت 

تجلیل از استاندار البرز و فرمانده سپاه 
استان در همایش کشوری تجلی اخلاص

شهردار کرج: صدور پروانه ساختمان در 
بافت فرسوده رایگان شد

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز:توقیف 
۶ هزار وسیله نقلیه متخلف و حادثه ساز 

فرهنگ و هنر

در استان

اجتماعی

فرهنگ و هنر
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شــهردار کرج از ارائه 
تخفیــف ۱۰۰ درصدی 
صدور پروانه ساختمان 
برای زمین های خالی، در 
صــورت تجمیــع بــا 
ســاختمان های همجوار 

واقع در بافت...

رئیس پلیس راهنمایی 
و رانندگــی البــرز از 
برخورد جدی و قاطعانه 
با تخلفات حادثه ساز در 
این اســتان خبــر داد و 
گفت: ۶ هــزار و ۳۴۳ 

وسیله نقلیه....

بارش شدید باران در راه این استان های کشور
بهارنیوز: سازمان هواشناسی از کاهش نسبی دما در نوار شمالی کشور خبر داد و برای ۵ استان از جمله گیلان، 

مازندران و گلستان بارش های سیل آسا و وزش باد شدید پیش بینی کرد.
به گزارش مهر، با توجه به پیش بینی های ســازمان هواشناسی امروز )یکشنبه، ۷ مردادماه( در استان های واقع در 
ســواحل دریای خزر، اردبیل، شمال آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی، ارتفاعات استان های زنجان، قزوین، البرز، 
تهران، سمنان و دوشنبه علاوه بر این مناطق در خراسان شمالی رگبار باران، رعدوبرق، وزش باد شدید موقتی و در 
مناطق مستعد گردوخاک و بارش تگرگ پیش بینی شده است.شدت بارش های امروز برای شرق اردبیل، گیلان، غرب 
مازندران و روز دوشنبه برای گیلان، مازندران، گلستان، اردبیل، ارتفاعات البرز مرکزی و شرقی و خراسان شمالی است. طی ۲ روز آینده در 
نوار شمالی کاهش نسبی دما روی می دهد.روزهای سه شنبه و چهارشنبه در شرق سواحل دریای خزر و خراسان شمالی بارش های پراکنده 

روی می دهد. در ساعات بعدازظهر روزهای دوشنبه تا چهارشنبه نیز در جنوب سیستان و بلوچستان رگبار و رعدوبرق روی خواهد داد.

در سراســر ایران صدها مرکز دپوی سگهای 
بلاصاحب مربوط به شــهرداریها وجود دارد،این 
مکانها پلیســت از زنده گیری وحشیانه به سوی 

مرگ زجر آور.
یکی از این مراکز دپو در بندر ماهشــهر متلعق به 
شهرداریست که علیرغم پیگیریهای مداوم فعالان 
حقوق حیوانات و نامه نگاریهای ممتد با مســئولین 
ذی ربط از شهرداری گرفته تا شورا هیچکس ترتیب 
اثــری به این مکاتبات نداده بلکــه هربار به جهت 
خامــوش کردن صدای فعــالان حقوق  حیوانات به 
جهت تهدید شــرایط را بر حیوانات سخت تر کرده 
اند.در این مرکز بالغ بر..۶۰۰...قلاده سگ در زمینی 
خاکی بدون سایه بان یا اتاق لازم،بدون قرنطینه،بدون 
تفکیک و غربالگری جنسیتی یا جدا سازی سگهای 
بیمار از ســالم وجود دارند که پس از زنده گیری به 
آنجا منتقل شده و بدون انجام هیچ اقدام بهداشتی یا 
عقیمســازی فقط در این مرکز اســیر میشــوند و 
ســرانجام پس از مدتی از گرســنگی یا بیماریهای 
ناشــی از آلودگی محل جان باخته یا کشته میشوند 
حال آنکه بودجه ساماندهی این سگهای بینوا صرف 
چه اموری میشود بر همگان پوشیده است.اداره این 
مرکز با مبلغی که بــرای رتق و فتق امور آن کافی 
نیست به مناقصه گذاشته میشود و پیمانکاران هیچ 
تعهد و دلســوزی نسبت به حیوانات ندارند.غذای 
اندک این سگها نان یا ضایعات آلوده کشتارگاههای 

دامیست و سگها تماما به سوتغذیه دچارند و به مرور 
زمان به امراض ناشــی از سو تغذیه مبتلا میشوند.
بهداشت مرکز در بدترین وضعیت ممکن است و به 
دلیل زمین خاکی آن عملا امکان شسشتشو و نظافت 
محیط وجود ندارد.فعالان حقــوق حیوانات اجازه 
ورود به مرکز و رسیدگی به حیوانات را حتی با هزینه 
های شــخصی ندارنــد و از آنجایی که به  وضعیت 
اسفبار سگها در مرکز معترض میشوند شهرداری و 
پیمانکار مانع ورود آنها به مرکز میشوند،خروجی 
چنین مراکزی بدون شک مرگ خواهد بود.پس از 
مدتی اســارتِ ســگها در مرکز طی اطلاعرسانی 
ناقصی خبر  واگذاری ســگها بــه متقضایان اعلام 
میشــود که برای آن  شــرایطی غیر منطقی در نظر 

میگیرند و چون سگها به جهت شرایط بد مرکز اغلب 
بیمار و رنجور شــده اند،کسی آنها را به سرپرستی 
نمیگیرد پس با قساوت و بیرحمی کشته خواهند شد 
و سگهای جدید با سرنوشتی مشابه به مرکز آورده 

میشوند و این دور باطل ادامه دارد.
در واقع مرکز ماهشــهر یک کارخانه تبدیل سگ 
ســالم و رها به ســگ بیمار و رنجور در اســارت و 
سرانجام به سگ مرده است.روندی غیر بهداشتی و 
معیوب که درآن حیوان ســالم به جسد غیر بهداشتی 
تبدیل شده و اجساد هم به درستی امحا نمیشوند.سوای 
غیر اخلاقی و بیرحمانه بودن این عملکرد معیوب،این 
روش در هیچ جای کشور ما و جهان منجر به مدیریت 
جمعیت حیوانات شهری نشده چه در غیر این صورت 
طی سالها جمع آوری و دپوی سگها،جمعیت آنها  باید 
مدیریت شده بود.به نظر میرسد این جریان چرخه ایی 
درآمد زا از طریق اعلام نیاز به بودجه برای ساماندهی 
و اتــلاف آن با اعمال روشــهای غیر اخلاقی و غیر 
اصولــی و مجدد تقاضای گرفتن بودجه و اتلاف آن 
است که عذاب حیوانات و پر شدن جیب ذی نفعان تنها 
ماحصل آن میباشد.مرکز ماهشهر تنها مشتی از خروار 
مراکز دپوی شهرداریهاســت که با زجر کش کردن 
ســگها و اتلاف بودجه درآمــدی هنگفت به جیب 

متولیان آن سرازیر می کند.
عاطفه سیف -  فعال حقوق حیوانات

درمراکزدپویشهرداریبرسگهاچهمیگذرد؟!!

مرکز دپوی سگ ها، اسارتگاهی برای مرگ زجرآور



مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان:

دو نیروگاه خورشیدی به ظرفیت ١.٢  
مگاوات در استان البرز وارد مدار شد

 با هدف افزایش ظرفیت تولید برق 
در ماههای گرم ســال، دو نیروگاه 
خورشیدی سقفی به میزان تجمیعی 
۱.۲ مگاوات در نیروگاه شــرکت 
مهندســی و ســاخت مکو-مپنا به 
میــزان ۷۰۰ کیلــووات واقــع در 

شهرستان فردیس و نیروگاه شرکت گلنان پراتوس به میزان 
۵۰۰ کیلووات واقع در شهرستان ساوجبلاغ در استان البرز 

راه اندازی و به شبکه توزیع برق متصل شدند. 
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان البرز ضمن 
تاکید بر اهمیت تولید انرژی پاک در کشور به ویژه در استان 
البرز، از اقدام این دو شــرکت قدردانی کرد.دکتر مســعود 
خواجه ونــد در ادامه به الزامــات قانونی و همچنین حمایت 
صنعت برق از توســعه و احداث نیروگاه های تجدیدپذیر و 
پاک اشاره کرد و از دستگاه های اجرایی و صنایع استان البرز 

جهت اجرای این طرح دعوت کرد.
مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز:

تردد بیش از ١۹ میلیون خودرو در تیرماه از 
محورهای مواصلاتی استان

مدیر کل راهــداری و حمل ونقل 
جــاده ای البرز از تردد بیش از ۱۹ و 
۶۹۴ هزار ۱۳ خودرو در تیرماه سال 
جــاری از محورهــای مواصلاتی 

استان البرز خبر داد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل 

راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز، علی زندی فر مدیر این اداره 
کل اظهار کرد: بر اساس آخرین آمار ثبت شده توسط ۵۵ دستگاه 
سامانه های ثبت تردد مرکز مدیریت راه های در تیر ماه سال جاری 
بیش از ۱۹ میلیون خودرو از محورهای مواصلاتی استان البرز 
تردد داشتند.بر همین اساس ۹ میلیون و ۸۸۶ هزار و ۳۷ خودرو 
وارد اســتان البرز شدند که این آمار نسبت به مدت مشابه سال 
گذشــته ۷/۷ درصد افزایش نشان می دهد، همچنین در این بازه 
زمانی ۹ میلیون و ۸۰۷ هزار و ۹۷۶ خودرو از استان خارج شده 
که این آمار نیز نســبت به سال گذشته در این بازه زمانی ۸/۳ 
درصد کاهش داشته است.بر مبنای این اطلاعات، میزان تردد بین 
استانی در محورهای اســتان البرز نسبت به سال گذشته ۷/۱ 
درصد بیشتر بوده است.زندی فر با بیان اینکه در این بازه زمانی 
آزادراه تهران - کرج با متوسط تردد ساعتی ۶۳۶۶ پرترددترین 
محور استان بودند، گفت: عمده مقاصد سفر هم استانی های البرزی 
به تهران، قزوین، گیلان، مازندران و زنجان و مرکزی بوده است.
در این مدت ســرعت متوســط وســایل نقلیه در محورهای 
مواصلاتی استان ۷/۷۵ کیلومتر در ساعت بوده است که ۴/۳ 

درصد افزایش نسبت به مدت مشابه سال قبل نشان می دهد.

در پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز:

توزیع بیش از 468 میلیون لیتر انواع 
فرآورده های نفتی 

 فهیمــه قلندرزاده تصریح کرد: در 
بهار سال جاری بیش از ۳۴۷ میلیون 
لیتر بنزین در سطح منطقه توزیع شد 
که نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
۷.۵ درصد افزایش و همچنین در این 
مدت بیش از ۸۵ میلیون  لیتر نفتگاز 

توزیع شــد که در مقایســه با سال گذشته ۵.۸ درصد کاهش 
یافته است.قلندرزاده با تأکید بر استفاده از سی ان  جی به عنوان 
سوخت جایگزین گفت: در این مدت بیش از ۱ میلیون و هفتصد 
و ســی هزار مترمکعب سی ان جی در سطح منطقه مصرف شد 

که معادل آن در مصرف بنزین صرفه جویی شد.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای البرز:

تیم های حفاظت از آب در حاشیه رودخانه 
کرج مستقر شدند

مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای 
استان البرز گفت: با توجه به حوادث غرق 
شدگی تعدادی از گردشگران طی سال 
جاری در رودخانه و سد کرج، تیم های 
حفاظت از آب و پیشگیری از حوادث در 
حاشیه این منابع آبی مستقر شدند. داود 

نجفیان اظهار کرد: افزون بر استقرار تیم های حفاظتی، تابلوها و 
بنرهای هشداری در حاشیه رودخانه و سد کرج نصب شده است.
وی از گردشگران خواست از ورود به بستر رودخانه و سد کرج 
به سبب خطر غرق شدگی خودداری کنند.برخی خانواده ها با اسکان 
موقت در حاشــیه رودخانه کــرج از ورود کودکان به حریم این 
رودخانه غفلت می کنند که این گونه بی توجهی ها خطر ساز است.: 
از آنجا که جریان آب در رودخانه کرج شتاب دارد پا گذاشتن به 
داخل این رودخانه با خطر غرق شدگی همراه است.وجود فروچاله ها 
در این رودخانه از مهمترین عوامل غرق شدگی افراد است و به 
همین دلیل خطر مرگ در این رودخانه بالا است.مدیرعامل شرکت 
آب منطقه ای البرز گفت: یکی از علل غرق شــدگی افراد، ورود 
جریان آب سرد از یخچال های طبیعی به رودخانه کرج است و این 
وضعیت سبب شده تا دمای بدن افرادی که وارد رودخانه می شوند 

به سرعت پایین بیاید و تعادل خود را از دست بدهند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب:

آغاز طرح جداسازی شبکه آب های سطحی از 
فاضلاب خانگی در کرج

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز 
از آغاز اجرای طرح جداســازی شــبکه آبهای 
ســطحی از فاضلاب های خانگی در کلانشهر 

کرج خبر داد.
حمیدرضا نامداری در حاشیه اجرای این طرح 
گفت: براین اســاس یک شــبکه جدا از شبکه 
فاضلاب برای جمع آوری آبهای سطحی با کمک 
شهرداری در هسته مرکزی شهر کرج احداث می شود.این طرح در راستای 
اســتاندارد ســازی فرایند دفع بهداشــتی فاضلاب به اجرا در آمده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرزادامه داد: عملیات جداسازی 
کلکتور مشترک شــبکه فاضلاب آبفا البرز از آب های سطحی شهرداری 
کرج به منظور تفکیک و جلوگیری از هرگونه معضل زیست محیطی اجرا 
می شــود.عملیات مذکور در محدوده خیابان های چالوس، برغان، ادهم تا 
محدوده طالقانی کرج در قالب اجرای خطوط اصلی فاضلاب خیابان بهار 
کــرج به اجرا درآمد.این پروژه بــه طول ۱۰ کیلومتر و با مبلغ اولیه ۵۴۷ 
میلیارد ریال آغاز و طی مدت زمان ۱۸ ماه وارد مدار بهره برداری می شود.

مدیرکل دامپزشکی استان البرز:

ضرورت وجود موسسه رازی برای مقابله با بیماری های 
بازپدید و نوپدید

مدیرکل دامپزشکی استان البرز، موسسه 
تحقیقات واکســن و ســرم سازی رازی را 
ریشــه ای صد ســاله عنوان کرد که در این 
مــدت در مقابله بــا بیماری های بازپدید و 
نوپدید بســیار موفق عمل کرده و وجود آن 

در کشور ضروری است.
علیرضا رفیعی پور، در بازدید از غرفه موسسه رازی در بیست و سومین 
نمایشگاه بین المللی دام، طیور و صنایع وابسته اظهار کرد: موسسه رازی 
ریشــه ای با قدمت ۱۰۰ ساله است و این ریشه باعث شده کشور در تولید 
واکسن در حوزه های انسانی، دام، طیور و آبزیان تا حد قابل توجهی خودکفا 
باشیم.وی با بیان اینکه موسسه رازی هر سال در حوزه تولید واکسن و انجام 
تحقیقات و پژوهش نسبت به سال قبل تر رشد زیادی دارد،خاطرنشان کرد: 
امیدواریم در آینده نیز این موسسه در تولید نسل جدید واکسن ها و انجام 
تحقیقات همچون گذشته پیش قدم باشد.با توجه به اینکه همواره با عوامل 
بیماری  زای جدید، نو پدید و بازپدید روبرو هســتیم، برای آمادگی جهت 
مواجه شدن با این مسائل، به پژوهش، تولید واکسن و سرم های جدید و و 
کیت های تشخیصی نیازمندیم.موسسه رازی باید در این زمینه پیشتاز باشد 
تا در صورت بروز مورد جدیدی از این نوع بیماری ها، بتوانیم بر اســاس 
توانمندی های داخلی در جهت کنترل و مبارزه با این بیماری ها عمل کنیم و 
وابستگی به دیگر کشورها را کاهش دهیم.این موضوع نیازمند فعالیت های 
پژوهشی و تحقیقاتی است و لازم است موسسه رازی بیش از پیش در این 

زمینه برنامه ریزی و حرکت کند و همچون گذشته پیشتاز باشد.

مدیرکل صمت استان البرز:

 البرز در جایگاه پنجم عملکردی 
صنعت، معدن و تجارت کشور

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز با 
اشاره به رتبه ۷ ظرفیت صنعتی، معدنی و تجاری 
اســتان البرز در مقایسه با سایر استان ها، از تحقق 
جایگاه پنجمی کشور به لحاظ عملکردی در حوزه 

صمت در یکسال گذشته خبر داد.
 دکتر محمد انصاری گفت: طبق بررسی های به 
عمــل آمده از ســوی وزارت صمت و ســایر 
دستگاه های مسئول، استان البرز طی یک سال گذشته رتبه چهارم عملکردی 
در بخش صنعت و رتبه پنجم بخش بازرگانی و خدمات را به خود اختصاص 
داده اســت.در این مدت،صمت البرز موفق شــده رتبه سوم جذب سرمایه 
گذاری خارجی صنعتی کشور را کسب نماید و به لحاظ ارزبری صنایع در 
چارچوب واردات مواد اولیه و ماشین آلات جایگاه سوم کشوری را از آن 
خود کند.با حمایت های انجام شــده از سوی تمامی دستگاه های مسئول در 
ســالی که گذشت، رتبه اول احیای واحدهای صنعتی راکد و رتبه نخست 
عملکرد کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید کشور به البرز اختصاص یافته 
و رتبه دوم فروش محصولات دانش بنیان کشور نیز توسط این استان کسب 
شده است.علیرغم همه محدودیت های موجود به لحاظ تزریق منابع مالی به 
واحدهای صنعتی و همچنین ناترازی انرژی در فصول مختلف سال روند رو 
به رشــد و جهشی تولید و صادرات استان تداوم دارد و تلاش خواهیم نمود 

مشکلات موجود را به حداقل ممکن برسانیم.

مدیرکل استاندارد استان البرز:

3١8 بازرسی از تجهیزات تفریحی شهربازی های استان البرز
محمد آئینی مدیرکل استاندارد استان البرز با 
اشاره به این که تجهیزات تفریحی شهربازی ها، 
مشــمول مقررات استاندارد اجباری می باشند، 
اظهار داشت: در یکصد روز ابتدایی سال جاری 
۳۱۸ بازرســی از این تجهیزات در استان البرز 
انجام شده و فعالیت مراکز تفریحی بدون مجوز 
استاندارد براساس قانون تقویت و توسعه نظام استاندارد ممنوع می باشد.
اسامی و فهرست وسایل بازی تفریحی نصب شده در شهربازی های استان 
البــرز و همچنین اعتبار گواهی آنها از طریق این اداره کل و یا از ســامانه 
نظارت بر تجهیزات تفریحی ســازمان ملی اســتاندارد به آدرس پورتال 
www.isad.isiri.gov.ir  قابــل احصا اســت.آئینی با تاکید بر اینکه 
بازرســی و نظارت بر تجهیزات تفریحی شهربازی ها طی ماه های اخیر و با 
شــروع تعطیلات تابستانی مدارس تشددید شده است، گفت: شهروندان به 
عنوان بازرسان افتخاری استاندارد، در صورت مشاهده فعالیت شهربازی های 
فاقد استاندارد، موضوع را از طریق سامانه ۱۵۱۷ به این اداره کل اعلام کرده 
تا بلافاصله بررسی ها، ارزیابی ها و بازرسی های لازم صورت پذیرد. این اداره 
کل واحدهای متخلف را فورا به مراجع صالح قضایی معرفی کرده و از ادامه 
فعالیت آنها ممانعت می نماید.در سال ۱۴۰۲ بیش ازیک هزار و ۱۴۰ بازرسی 
از تجهیزات تفریحی استان البرز انجام شده و این امر مهم در سال جاری نیز 

با جدیت و به صورت مستمر پیگیری می شود.

در همایش تجلی اخلاص که به منظور تجلیل 
از دســت اندرکاران راهیان نور و پیشرفت با 
حضور رئیس ســازمان بســیج مستضعفین 
برگزار، از تلاش های استاندار البرز و فرمانده 

سپاه استان تجلیل شد.
همایش تجلی اخلاص به منظور تجلیل از دست 

اندرکاران راهیان نور و پیشرفت در سالن ۵ آذر سازمان بسیج مستضعفین برگزار 
شد.در این همایش سردار سلیمانی رئیس سازمان بسیج مستضعفین و مدیران ارشد 
کشوری حضور داشتند.در این آیین از دکتر مجتبی عبداللهی استاندار البرز به  عنوان 
اســتاندار برتر در سطح کشور و ســردار علیرضا حیدرنیا فرمانده سپاه امام حسن 
مجتبی علیه السلام استان البرز به عنوان فرمانده نمونه سپاه های استانی تقدیر شد.

مرداد ماه  1403
 سال هفتم 
شماره  81 

از میان خبرهادر استان2

خبرها

رئیس کل دادگستری استان البرز به 
برای تبیین  اقدامات  تشــریح برخی 
»قانون الزام به ثبت رســمی معاملات 
اموال غیرمنقول« برای مجریان و عموم 

مردم پرداخت.
رئیس کل دادگســتری استان البرز در 
نشســت مشــترک شــورای قضایی و 
شورای معاونین دادگستری استان که با 
محوریت کیفیت اجرای »قانون الزام به 
ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول« 
برگزار شد با تاکید بر اینکه اجرایی شدن 
این قانون می تواند ضمن سلب اعتبار از 
معاملات اموال غیرمنقول با اسناد عادی، 
زمینه را برای رفع مشــکلات این نوع 
اسناد برای مردم و دستگاه قضایی فراهم 
کند بیان داشت: اعتماد به اسناد رسمی، 
حفظ دارایی و ســرمایه مردم از طریق 
ســلب اعتبار از نقل و انتقــال متعدد و 
متعارض اموال غیرمنقول با اسناد عادی 
به افراد مختلف و در نتیجه جلوگیری از 
ایجاد اختلافات و دعاوی متعدد حقوقی 
و کیفری مرتبط بــا اموال غیرمنقول از 

مزایای اجرای قانون جدید است.  
وی با تاکید بر ضرورت اجرای قانون 
الــزام به ثبت رســمی معاملات اموال 
غیرمنقول در بیانات مقام معظم رهبری 

و تاکیــدات رئیس قــوه قضاییه اضافه 
کرد: در دادگستری کل استان البرز پس 
از وصول بخشــنامه معــاون اول قوه 
قضاییه در مــورد پیش نیازهای اجرای 
این قانون، جلسه کمیسیون برنامه ریزی 
آموزشی دادگســتری کل استان برای 
تعیین ســرفصل های آموزشی قضات و 

مجریان برگزار شد.
رئیس کل دادگستری استان البرز یکی 
از ماموریت های مهم در اجرای این قانون 

را فرهنگ سازی و آگاهسازی عمومی 
نسبت به مفاد و دستاوردهای آن برشمرد 
و گفــت: برای اطلاع رســانی و ارتقای 
آگاهی های عمومی، معاونت اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم و مدیریت رسانه 
و روابط عمومی دادگستری کل استان نیز 
مکلــف شــده اند نســبت بــه معرفی 
کارشناســان در برنامه های رادیویی و 
تلویزیونی برای تبیین احکام مندرج در 
قانــون و ضمانت های اجرایی پیش بینی 

شده به زبان ساده و قابل فهم برای عموم 
مردم اقدام کند.

وی بخــش دیگــر از مصوبــات این 
کارگــروه در اطلاع رســانی قانون را 
مربوط به تهیه محتوا اعم از کلیپ های 
صوتــی و تصویری بــرای بیان اهداف 
نهایی قانون و نحوه اقدام مردم؛ استفاده 
از فضاهــای محیطی و مجازی از طریق 
محتواهای کوتاه در قالب کلیپ و تیزر 
و متن؛ اطلاع رسانی از طریق سامانه های 
اداری دســتگاههای اجرایــی با هدف 
اطلاع عمومــی از احکام قانون؛ اطلاع 
رسانی در قالب بروشــور و پوستر در 
تابلو اعلانــات اماکن پر تــردد مانند 
ایستگاه های قطار شــهری، ترمینال ها، 
بانک ها مدارس و دانشگاه ها بیان کرد.

فاضلی هریکندی دیگر اقدام انجام شده 
در دادگستری کل استان را تشکیل کمیته 
تخصصی با حضــور قضات، کارکنان و 
نمایندگان دســتگاههای اجرایی با هدف 
احصــاء موانع و اســتخراج راهکارهای 
اجرایی این قانون بیان کرد و افزود: بر این 
اســاس به معاون قضایی و دبیر شورای 
معاونین دادگستری کل استان البرز برای 
پیگیــری، هماهنگی و اجرای تصمیمات 

اتخاذ شده ماموریت داده شد.

رئیس کل دادگستری استان البرز

تشریح گام های اجرای »قانون الزام به ثبت رسمی معاملات اموال غیرمنقول« 

مدیرکل بهزیستی البرز با همراهی معاونین تخصصی 
خود و مسئولان ســتادی بهزیستی استان و رؤسای 
شهرســتانها با حضور در دفتر دکتر علیرضا عباسی 
نماینده مردم شریف کرج، فردیس، اشتهارد و آسارا با 

وی دیدار و گفت وگو کرد.
در این دیدار مســائل و نیازهــای مددجویان تحت 
پوشش بهزیستی با هدف خدمت رسانی مطلوب به آنان 
از ســوی مدیرکل و معاونین بهزیستی استان و رؤسا 
تشــریح و زمینه های همکاری و هــم افزایی برای رفع 
موانع و مشــکلات مطرح شده مورد بحث و تبادل نظر 
قرار گرفت.مدیرکل بهزیستی البرز در این نشست ضمن 
تسلیت بمناسبت عاشورای حسینی و تقدیر و تشکر از 
نماینده مردم در مجلس به واسطه همراهی و همکاری های 
مؤثر وی با ســازمان بهزیســتی با ارائه آماری از افراد 
تحت پوشش و خدمت گیرنده در حوزه های مختلف امور 
اجتماعی، توانبخشــی و پیشگیری اظهار داشت: ایجاد 
اشــتغال، مسکن، حمایت از افراد نیازمند و آسیب 

پذیر و توانمندســازی جامعه هدف از اولویت های مهم 
سازمان بهزیستی است.

محمدی فــلاح ادامه داد: وظایفی که به ســازمان 
بهزیستی محول گردیده بسیار گسترده  است و این بار 
سنگین با امکانات کم سازمان متوازن نیست بنابراین 
لازم اســت نــگاه ویژه تری به تخصیــص اعتبارات 
سازمان بهزیستی همراه باشــد تا بهزیستی بتواند به 

صورت اثر بخش وظایف خودش را انجام دهد.
دکتــر علیرضا عباســی، نماینده مجلس شــورای 
اسلامی نیز در ادامه با تقدیر از دغدغه مندی مدیرکل 
و مســئولان بهزیســتی البرز برای ارائه هر چه بهتر 
خدمات بــه جامعه هدف اظهار داشــت: ســازمان 
بهزیســتی کارهای بســیار با ارزشــی را با حداقل 
اعتباراتی کــه دارند انجام می دهد.قطعاً اگر بخواهیم 
بهزیستی به معنای واقعی رسالت ها و وظایف خودش 
را انجام دهد می بایست همراهی صددرصدی دولت و 

مجلس را همراه خود داشته باشد.

دکتر عباســی همچنین از مدیرکل بهزیســتی البرز 
خواست مواردی که نیاز به قانون گذاری هست احصاء 
و براســاس اولویت بندی اعــلام کند.نماینده مجلس 
شورای اسلامی در پایان ضمن ابراز خرسندی از حضور 
مدیرکل و مسئولان بهزیستی و تبادل نظر صورت گرفته 
در بحث مسائل مددجویان بهزیستی،در خصوص موارد 

و چالش های مطرح شده قول همراهی و پیگیری داد.

در دیدارمدیرکل بهزیستی البرز با نماینده مجلس مطرح شد:

 ارزیابی مشکلات جامعه مددجویان و موانع در حوزه های مختلف 

نشســت هم اندیشــی با حضور اصغر بیات 
مدیرکل اداره منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
البرز، علی شــهبازی معــاون آبخیزداری، 
متخصصان، کارشناســان و دست اندرکاران 
اجرای عملیات آبخیــزداری و آبخوانداری در 

سالن جلسات این اداره کل برگزار گردید.
 در ابتدای این نشســت اصغر بیات بیان کرد: 
واژه آبخیــزداری یــک کلیــدواژه مهــم و 
پیشــگیرانه در امــر مدیریت بحران اســت و 
می توان عنوان کرد آبخیزداری از طرفی موجب حفظ منابع آب و خاک می شود و 

از طرف دیگر با ایجاد موانع باعث کاهش خسارات ناشی از سیلاب می گردد.
در ادامه این مقام مسئول اعلام کرد: تعداد حوضه های آبخیز در استان البرز شامل 
۷۰ حوضه آبخیز کوچک و بزرگ اســت. کلیه رواناب های حاصل از بارش باران 
بــا شــدت های مختلف و جریان های حاصل از ذوب برف همــراه با بار ناخالص و 
آوردهــای رســوبی محصــول فرآیندهای مختلف و متنوع فرســایش، توســط 
رودخانه هــای موجود در این حوضه ها حمــل و در نهایت در رودخانه های بزرگ 
کرج، طالقان رود و رودشــور تخلیه می شــود. از این رو، حفظ منابع آب و خاک و 
بهره برداري صحیح از این منابع حیاتي با توجه به افزایش روز افزون جمعیت استان 
البرز و لزوم تأمین غذا بیش از پیش داراي اهمیت مي باشد.در ادامه علی شهبازی، 
به این نکته اشــاره کرد مبحث کنترل سیلاب و فرسایش رسوب در استان البرز به 
دلیل قرار گرفتن جوامع شــهری در پایین دست حوضه های آبخیز از اهمیت بالایی 
برخوردار است؛ از این رو، وی تلاش هر چه بیشتر جهت اجرای دقیق و پایش مستمر 
بر اجرای اقدامات آبخیزداری را در دســتور کار خود قرار داده است.در پایان این 
نشســت هم اندیشــی مقرر گردید هماهنگی و همکاری هر چه بیشــتر و مســتمر 
کارشناسان و متخصصان آبخیزداری و آبخوانداری در این اداره کل جهت اجرای 

دقیق و باکیفیت و راندمان پروژه های آبخیزداری صورت پذیرد.

دکتر شــهرام صیادی، رئیس دانشگاه 
علوم پزشــکی البرز ضمن اشاره به روز 
جهانی خود مراقبتی مصادف با سوم مرداد 
ماه گفت:  خود مراقبتی یعنی فرد آگاهانه 
اقداماتی را برای حفظ سلامتی جسمی، 
روانی و اجتماعی خود و خانواده اش انجام 
می دهد تــا از ابتلا بــه بیماری ها و بروز 
حوادث پیشگیری کند و در صورت ابتلا به 

بیماری های مزمن، آن را کنترل کند.
وی افزود: برنامه خود مراقبتی بر اســاس دســتورالعمل  وزارت بهداشت در سال 
۱۳۹۴ به تمام دانشگاه های علوم پزشکی برای تمام افراد جامعه ابلاغ شده تا عموم 
افراد بتوانند به صورت مســتقل و با اتکاء به خود و یا با مشــورت گرفتن از منابع 
مجاز از ســلامت خود مراقبت کنند.دکتر صیادی تاکید کرد:  خود مراقبتی با خود 
درمانی متفاوت اســت و اگر خود مراقبتی را به صورت صحیح انجام دهیم، باعث 
بهبود سلامت و افزایش کیفیت زندگی می شود.در طرح خود مراقبتی  بیش از ۳۵۰ 
هزار سفیر سلامت در خانواده ها و مدارس  توسط مراقبین سلامت در مراکز بهداشت 
آمــوزش دیــده اند  که به خانواده خود  منتقل کنند در واقع این طرح خانواده محور 
است.در صیادی با بیان اینکه در حال حاضر حدود ۶۲۰۰ داوطلب سلامت در استان 
فعالیت می کنند، گفت: داوطلبان سلامت محله بین ۵ تا ۲۰ خانواده را تحت پوشش 
خود دارند و بر اساس آموزش هایی که با موضوع سلامت خانواده، کودکان، بهداشت 
بانوان، بهداشت فردی و بهداشت محله در پایگاه های سلامت و مراکز جامع سلامت 
دیده اند، به انتقال این داده ها به خانواده ها اقدام می کنند.بر اساس طرح خود مراقبتی، 
آموزش های همگانی در حوزه سلامت، ارتقاء سواد سلامت، می تواند جلوی حداقل 
یک پنجم از مراجعات پزشکی بی مورد را بگیرد.رئیس دانشگاه در پایان به ۷ اصل 
خود مراقبتی یعنی سواد سلامت، سلامت ذهن، بهداشت مناسب؛ فعالیت بدنی، تغذیه 

سالم، اجتناب از خطر و استفاده بهینه از محصولات و خدمات اشاره کرد.

مدیرکل اداره منابع طبیعی و آبخیزداری:

اجرای موثر طرح های آبخیزداری و آبخوانداری با حضور مستمر متخصصان
رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز:

حضور فعال 350 هزار سفیر و 6 هزار داوطلب سلامت در البرز

تجلیل از استاندار البرز و فرمانده سپاه استان در همایش کشوری تجلی اخلاص

نائب رئیس اتاق بازرگانی البرز با اشاره به برنامه مرکز 
خدمات نوآوری این پارلمان بخش خصوصی با همکاری 
فعالان انجمن نساجی و صنف پوشاک کرج برای برگزاری 
تور تخصصی بازدید از صنایع برتر کشور آلمان در حوزه 
نساجی گفت: هدف از برگزاری این تور تخصصی، افزایش 
توانایی رقابتی تولیدکنندگان ایرانی در بازار جهانی است.
یداله مالمیر با اشاره به برگزاری تورهای صنعتی ویژه 
بازدیــد تولیدکننــدگان و فعالان اقتصــادی ایرانی از 
مجموعه های صنعتی خارج از کشور بیان کرد: این نوع 
تورها یک فرصت عالی برای افزایش دانش و تجربه در 
زمینه های صنعتی و تولیدی اســت و می تواند به بهبود 
مراودات تجاری و همکاری های بین المللی کمک کند.

وی تاکید کرد: آشنایی با آخرین فناوری و تکنولوژی 
مورد اســتفاده در صنایع برتر دنیا در حوزه های مختلف 

به افزایــش توانایی رقابتی تولیدکننــدگان ایرانی در 
بازارهای جهانی کمک کند.

نائب رئیس اتاق بازرگانی البرز و رئیس انجمن صنایع 
نساجی، پوشاک و چرم این استان گفت: بهبود فرآیندهای 
تولیــد و کیفیت محصــولات، ارتقای اســتانداردهای 
بین المللی، بهبود نگرش به بازارهای جهانی و آشنایی با 
فناوری های جدید حوزه بازاریابی از دیگر دستاوردهای 
برگــزاری تورهای تخصصی صنعتی اســت، تجربیات 
حاصل از این ســفرها به تولیدکننــدگان ایرانی امکان 
می دهــد تا از تجربیــات و دانش صنعتی کشــورهای 
پیشــرفته بهره ببرند و از بهترین روش ها و فناوری های 

جدید در زمینه تولید و بازاریابی مطلع شوند.
وی در بخش دیگری با اشــاره بــه برنامه ریزی تور 

تخصصی اقتصــادی، علمی و فناورانه بازدید از صنایع 
برتر کشــور آلمان در حوزه نساجی و پوشاک از سوی 
مرکــز خدمات نوآوری، پژوهش، انــرژی و آب اتاق 
بازرگانــی البرز گفت: در قالــب این تور با همکاری و 
مشــارکت انجمن صنایع نساجی، پوشاک و چرم البرز و 
اتحادیه صنف پوشاک کرج بزرگ، فعالان اقتصادی در 
ایــن حوزه با رویکرد توســعه توانمندی های تولیدی و 
ظرفیت های صادراتی کشورمان به آلمان سفر می کنند.
وی با بیان اینکــه در قالب تورهای صنعتی در حوزه 
پوشاک فرصت گفت  وگوی مستقیم و بدون واسطه برای 
تولیدکنندگان ایرانی فراهم می شود، گفت: تولیدکنندگان 
حوزه پوشاک و فعالان اقتصادی این عرصه در صورت 
تمایــل به حضور در تور تخصصی بازدید از صنایع برتر 

آلمان در صنعت نســاجی و پوشاک، می توانند از طریق 
تمــاس با مرکز خدمات نــوآوری اتاق البرز اطلاعات 

لازم در این خصوص را دریافت کنند.

نائب رئیس اتاق بازرگانی البرز:

برگزاری تور تخصصی با هدف افزایش توانایی رقابتی تولیدکنندگان ایرانی



سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد چهارباغ:

 پنجمین جلسه شورای فرهنگ عمومی
 چهارباغ برگزار شد

 بــه گزارش روابط عمومی اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی شهرستان چهارباغ، عباس 
میرزاوند سرپرســت اداره فرهنگ و ارشاد 
اســلامی و دبیر شــورای فرهنگ عمومی 
شهرســتان چهارباغ بیان داشت که پنجمین 
جلسه شــورای فرهنگ عمومی شهرستان 
چهاربــاغ با حضور حجت الاســلام دربانی 
امام جمعه و رئیس محترم شــورا،مهندس 

جعفری فرماندار و نائب رئیس شورا و اعضای محترم شورا در محل دفتر 
امام جمعه شهرستان چهارباغ برگزار شد.

وی افــزود: در این جلســه فعالیت های فرهنگــی، مذهبی و هنری ایام 
عزاداری ســرور و سالار شهیدان حضرت امام حسین )ع(  مورد ارزیابی 
قرار گرفت و از حضور پرشــور مردم و مسئولان در دسته های عزاداری 

و مراسم های تعزیه خوانی و نمایش های مذهبی تقدیر و تشکر شد.
همچنین امام جمعه و فرماندار از شــورای اســلامی شــهر و شهردار 
چهارباغ بمنظور اهتمام در بازسازی حرم مطهر شهدای گمنام شهرستان 
تقدیر بعمل آوردند.شایان ذکر است از مصوبات مهم این جلسه میتوان به 
برگزاري مراســم یادواره شــهید الیاسي و شهداي مدافع حرم و فاز دوم 

بازسازي حرم شهداي گمنام اشاره نمود.
با محوریت فناوری های انقلاب صنعتی چهارم:

انعقاد تفاهم نامه همکاری ما بین مخابرات ایران و 
دانشگاه خوارزمی

به منظور ایجاد بســترهای مناســب جهت 
همکاری های مشترک آموزشی، پژوهشی و 
اجرایی با محوریت فناوری های زیرمجموعه 
انقلاب صنعتی چهارم، تفاهم نامه دوجانبه ای 
مابین شــرکت مخابــرات ایران و دانشــگاه 
خوارزمی منعقد گردید.بر این اســاس طرفین 
برای برگزاری مشــترک دوره های آموزشی، 
بوت کمپ ها، سامرکمپ ها، تدها، همایش ها، 

نشست ها، وبینارها، هم اندیشی ها، رویدادهای داخلی و بین المللی تفاهم کردند.
همچنین دانشــگاه خوارزمی بر اســاس این تفاهم نامه نسبت به طراحی 
ســامانه ها، زیرســامانه ها، درگاه ها و خدمات برخط برای انجام طرح های 
توسعه ای شرکت و تحلیل داده، داده کاوی و استخراج مدل و دانش مبتنی بر 
داده های شرکت و به طور خاص در زمینه احراز هویت غیرحضوری و امضای 
دیجیتال در قالب قرارداد های مشــترک برای مخابرات ایران متعهد شــد.
گفتنی ست در این مراسم دکتر بیان رئیس دبیرخانه انقلاب صنعتی چهارم 
مخابرات ایران و مدیرمخابرات منطقه البرز و دکتراصغری معاون پژوهشی 
و امور بین الملل دانشــکده فنی و مهندســی دانشگاه خوارزمی به همراه 

جمعی از مدیران مخابرات منطقه البرزنیز حضور داشتند.

رئيس سازمان مدیریت و برنامه ریزي:

برگزاري هفت جلسه كمیته برنامه ریزي در هفت شهرستان
دکتر توحید شــیریزاد بــه همراه معاون و 
همکاران معاونت هماهنکي برنامه و بودجه 
۷ نشست کمیته برنامه ریزي در ۷ شهرستان 
اســتان البــرز در بازه زماني ســه روزه را 

برگزار کردند.
رئیس ســازمان مدیریــت و برنامه ریزي 
اســتان البرز بیان داشــت: اعتبارات تملك 
دارایي استان البرز در سال ۱۴۰۲ به میزان۱۵ 

هزار میلیارد ریال بود که امســال به ۳۰ هزار میلیارد ریال افزایش یافته و 
این اســتان رتبه سوم کشور را در میزان رشد اعتبارات کسب کرده است، 
همچنین اعتبارات هزینه اي استان البرز در سال گذشته ۸۰۰۰ میلیارد ریال 
بود که این رقم درســال جاري به ۱۰.۷ هزار میلیارد ریال افزایش یافته و 

رتبه ششم کشور را در میزان رشد اعتبارات کسب کرده است.
دکترشــیریزاد یادآور شد: بر اســاس قانون بودجه، سهم این استان در 

مولدسازي دارایي هاي دولت یك هزار میلیارد ریال لحاظ شده است.
در ۷ نشست کمیته برنامه ریزي مبلع ۱۵,۰۰۰ میلیارد ریال اعتبارات 
اســتان در ســال ۱۴۰۳ در بین شهرستان هاي توزیع شد که از اینح مبلغ 
ســهم شهرستان کرج ۴ هزارو ۹۵۷ میلیارد ریال، شهرستان ساوجبلاغ ۲ 
هزارو ۲۸۴ میلیارد ریال، شهرســتان اشتهارد ۲ هزار و ۷۹ میلیارد ریال، 
شهرســتان چهارباغ ۹۷۵ میلیارد ریال، شهرستان طالقان ۲ هزار و ۳۱۵ 
میلیارد ریال، شهرســتان فردیس ۱ هزار و ۴۸۹ میلیارد ریال، شهرستان 

نظر آباد ۱ هزار و ۶۸۴ میلیارد ریال خواهد بود.
ضمنــا به میزان هر نماینده در هر حوزه انتخابي مبلغ ۳۰۰ میلیارد ریال 
بصورت توزیع نشــده در اختیار شهرســتان های آن حوزه انتخابیه قرار 
گرفته اســت.لازم به ذکر اســت استان البرز از نظر میزان رشد اعتبارات 

عمراني نیز در رتبه ششم کشور قرار دارد.
نماینده انجمن قصه گویی کانون استان البرز:

 معرفی فعالیت های كانون البرز به كودكان 
تحت حمایت بهزیستی

نماینــده انجمن قصه گویی کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان با حضور در مرکز 
خدمات بهزیســتی، فعالیت های کانون را به 

کودکان تحت حمایتت این نهاد معرفی کرد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل کانون 
پرورش فکری کودکان و نوحوانان اســتان 
البــرز، خدیجه میرزایی نماینده انجمن قصه 
گویی کانون استان در این خصوص گفت با 

توجه به هماهنگی های انجام شــده با مرکز خدمات بهزیســتی واقع در 
حســین آباد مهرشــهر کرج، در این مرکز حضــور یافته و ضمن اجرای 
قصه گویی با موضوع »اامید«، کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 
و خدمات آن را به کودکان تحت حمایت این مرکز و دیگر حاضران معرفی 
کردیم؛ میرزایی افزوداجرای بازی توســط مهدی مدیح المکتبی، مدرس 
دانشــگاه، کار آفرین و مدرس بازی های کار آفرینی، از دیگر بخش های 
این برنامه بود که به مناســبت گرامی داشــت روز بهزیســتی و تامین 

اجتماعی، روز پنجشنبه ۲۸ تیر ماه ۱۴۰۳، اجرا شد.

 آئين وحدت بخش نمازعبادی سياسی جمعه شهر 
کوهسار و بخش چندار به امامت حضرت حجت الاسلام 
مجتبی محمدی امام جمعه محترم این شهر برگزار شد.
خطیــب جمعه کوهســار در ابتدای خطبــه اول به 
برگزاری سلســله دوره های تخصصی مهدویت اشاره 
کرد و گفت: کار بســیار مهم و ارزشمندی توسط بنیاد 
فرهنگی حضرت مهدی موعود)عج( کوهســار در این 
منطقه به مدیریت آقای مریدی صورت می گیرد که جا 

دارد از زحمات خالصانه ایشان تشکر نمایم.
 حجت الاسلام محمدی در خطبه دوم با گرامیداشت 
۵ مرداد ســالروز برگزاری اولین نمازجمعه کشور به 
فرمایــش مقام معظم رهبری اشــاره کرد که فرمودند: 
دانش،اخلاص،همدلی و تبیین از ویژگی های یك امام 

جمعه شاخص و موفق است.
امام جمعه کوهســار به بهانه روز نمازجمعه از همه 
نمازگــزاران معزز، رئیــس و اعضای محترم ســتاد 
نمازجمعه کوهسار، شهردار و شورای شهر، بخشداران 
قدیم و جدیــد، دهیاران، روحانیون، نیروهای نظامی و 
انتظامی، بســیجیان سلحشور، مســاجد و حسینیه ها، 
خانواده های معظم شهدا، اداره اوقاف، شورای هماهنگی 
تبلیغات اسلامی و دیگر ادارات و نهادهای محترم  شهر 
و روستا، وکلای محترم دادگستری و دکتر موسی پور 
پزشك متخصص که همیشه و مخصوصا  در برگزاری 
همایش باشــکوه امــروز و تجلیل از ۷۰ نفر از خادمان 

نمازجمعه کوهسار در امامزاده عبدالله این شهر حضور 
داشــتند و همت نمودند صمیمانه تشــکر کرد و گفت: 
تلاش و زحمات همه شماهاست که نمازجمعه را از بدو 
تاســیس تا به امروز در این منطقه رونق بخشیده است.
وی در ادامــه بیانات خود به ســالروز عملیات مرصاد 
پرداخــت و گفــت: عملیــات مرصاد یــك عملیات 
غرورآفرین بود که مانع پیشروی و تجاوز دشمن شد.

 وی افــزود: هشــتمین دوره از سلســه دوره هــای 
تخصصی مهدویت با حضور استاد محمدرضا نصوری 
معاون آموزش و پژوهش  و از اســاتید برجسته مرکز 
تخصصی مهدویت کشور و با استقبال چشمگیر علاقه 
مندان و منتظران ظهور برگزار شد. در پایان مراسم نیز 
ضمن تقدیر از ۷۰ نفر از اعضای محترم ستاد نمازجمعه 
و کسانی که به طرق مختلف به این نهاد مقدس خدمت 
می کننــد بــا اهداء لوح ســپاس و هدیه نقــدی، همه 

نمازگزاران جمعه مهمان سفره اطعام حسینی بودند.

همزمان با سالروز برگزاری اولین نمازجمعه:

مرداد ماه 1403
 سال هفتم
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مشاور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در سفر 
به استان البرز، ضمن حضور در دفتر ائمه جمعه 
شهرستان های نظرآباد و اشتهارد، از تعدادی 
از هنرمندان و موسسه داران فرهنگی و قرآنی 

تقدیر به عمل آورد.
احمد مقیمی مشاور امور فرهنگی و اجتماعی 
مناطق محروم وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

در سفر به استان البرز، ابتدا با حضور در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی این استان 
با غلامرضا درکتانیان سرپرســت این اداره کل و روســای ادارات شهرســتانی در 
راســتای رفع تبعیض و توزیع عادلانه منابع و امکانات فرهنگی دیدار و گفت وگو 
کرد.مقیمی در ادامه این ســفر به همراه درکتانیان در دفتر ائمه جمعه شهرســتان های 
نظرآباد و اشتهارد حضور یافتند و ضمن دیدار و گفت وگو با ایشان، از چند هنرمند و 
فعال فرهنگی و قرآنی در این شهرستان ها تقدیر به عمل آوردند و همچنین در شهرستان 

اشتهارد به دیدار یك خانواده معظم شهید رفته و از ایشان نیز تجلیل نمودند.

3 فرهنگ و هنر

نماینده ولی فقيه در استان البرز گفت: نماز جمعه 
ثمره تحقق سال ها مبارزه و تلاش برای برقراری نظام 
اسلامی است و سخنگاه موثر برای بيان مفاهيم دینی 

است که نقش مهمی در تثبيت جبهه حق دارد.
 آیت الله حســینی همدانی در خطبه های نماز جمعه 
به نقش و اهمیت برگزاری نماز جمعه اشــاره کرد و 
گفت: فاصله مردم با درگاه ورودی خداوند از طریق 
نمــاز جمعه اســت و نماز جمعه ثمره تحقق ســال ها 

مبارزه و تلاش برای برقراری نظام اسلامی است. 
خطیب جمعه کرج به ویژگی ها نماز جمعه اشاره کرد 
و گفت: نماز جمعه سخنگاه موثری برای بیان مفاهیم 
دینی اســت که نقش مهمی در تثبیت جبهه حق دارد، 
نماز جمعــه مفاهیم مبانــی فرهنگ دینــی را قوام 

می بخشد و وحدت بخش و دشمن شکن است.

وی بیان کرد نماز جمعه مطالبه کننده از کارگزاران 
نظام اســت و امام جمعه باید هم مصالح دین را بگوید 
و هم آنچه که برای دنیای اسلام نیاز است بازگو کند 
و مــردم را از اقداماتی که باعث ســود و زیان آنها 

می شود آگاه کند. 
خطیــب جمعه کرج در خطبه ها ادامه داد: حضور در 
نماز جمعه دشــمن شناســی و دشــمن شناســایی و 
روش های مقابله با آن را به ما نشان می دهد نماز جمعه 
در بخش هــای مختلف نقــش دارد و نقش فرهنگی و 
هدایتگــری آن از همه مهمتر اســت و از نفوذ نفاق و 

فرهنگ غرب جلوگیری می کند.
وی افزود: نماز جمعه از ظرفیتی برخوردار است که 
تمام اقشار می تواندحمایت کند نماز جمعه جریان پویا 
و جوان مهرور با حضور افراد نقش پذیر جامعه است نماز 

جمعه در راس همه امور قرار دارد و صدای مظلومین و 
مستضعفین است و همه آحاد جامعه باید تلاش کنند این 

سنگر برای پیشبرد اهداف الهی گرم نگه دارند.

نماینده ولی فقیه در استان البرز:

نماز جمعه ثمره تحقق سال ها مبارزه برای برقراری نظام اسلامی است

فرمانده انتظامی البرز:
 دستگیری سارقان لوازم داخل خودرو

با ۵۷ فقره سرقت 
فرمانــده انتظامــی البــرز از 
دستگیری ۲ سارق وسایل  داخل 
خــودرو با ۵۷    فقره ســرقت در 
مناطق مختلف این استان خبر داد.   
 به گــزارش ایرنا از پلیس البرز، 
سردار حمید هداوند گفت: در پی 
وقوع چندین فقره ســرقت وســایل داخل خــودرو در نقاط 
مختلف اســتان، شناسایی و دســتگیری سارق یا سارقان در 
دستور کار ماموران پلیس آگاهی استان قرار گرفت.ماموران 
با اقدامات و رصد های اطلاعاتی موفق به شناسایی۲ سارق 
ســابقه دار شدند و پس از هماهنگی قضایی در یك عملیات 

غافلگیرانه آنها را در مخفیگاهشان دستگیر کردند.
هداوند گفت: در ادامه تحقیقات پلیسی سارقان به ۵۷ فقره 
ســرقت داخل خودرو اعتراف و پس از تکمیل پرونده جهت 

سیر مراحل قانونی به دادسرا معرفی شدند.
رئيس پليس راهنمایی و رانندگی البرز:

توقیف ۶ هزار وسیله نقلیه متخلف و حادثه ساز 
رئیــس پلیــس راهنمایــی و 
رانندگی البرز از برخورد جدی و 
قاطعانه با تخلفات حادثه ساز در 
این استان خبر داد و گفت: ۶ هزار 
و ۳۴۳ وســیله نقلیه متخلف طی 
ماه های فروردین و اردیبهشــت 

ماه امسال در این استان توقیف شده است.
ســرهنگ رحمتی پور اظهار کرد: ازمجموع وسایل نقلیه 
توقیف شــده، پنج هزار و ۱۸۲ دســتگاه به پارکینگ منتقل 
شــدند و یك هزار و ۱۶۱ دستگاه توقیف ساعتی بوده است.
در ۲ ماه نخست امسال برخورد قانونی با جرایم رانندگی در 

استان البرز ۱۷ درصد افزایش داشت.
رحمتی پور می گوید: این طرح به طور مستمر و به صورت 
شــبانه روزی در حال اجرا است و با تخلفات حادثه ساز اعم 
از سرعت و سبقت غیرمجاز، حرکات مارپیچ و عبور از چراغ 
قرمز به طور قاطع برخورد خواهد شــد.خودروهای متخلف 
در اجــرای این طرح ضمن اعمال قانون و ثبت نمره منفی در 
سوابق گواهینامه راننده متخلف، به مدت سه ساعت متوقف 
می شوند.نظارت بر رعایت مقررات راهنمایی و رانندگی از 
ســوی رانندگان با هدف ایجاد نظم و امنیت ترافیکی، توسط 
تیم هــای پلیس بزرگراه، تیم های موتورســوار و گشــت 
خودرویــی پلیس به صورت محســوس و نامحســوس و 

تجهیزات هوشمند منصوبه در معابر انجام می شود.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی اســتان البرزیادآورشد: 
هدف پلیس ایجاد بســتری ایمن برای تردد شهروندان بوده و 
ســلامتی هموطنان قابل مماشــات نخواهد بــود کما اینکه 
اقدامات پلیــس راهور به منظور برخورد قانونی با تخلفات 
حادثه ســاز و الزام رانندگان به رعایت مقررات و پرهیز از 

تکرار این قبیل تخلفات خواهد بود.
رئيس اداره محيط زیست چهارباغ:

 شروع آموزش های محیط زیستی 
فصل تابستان در كتابخانه ها

مهندس محمودی رئیس اداره 
محیط زیست چهارباغ از شروع 
برنامه های آموزشــی به منظور 
ارتقا فرهنگ محیط زیســت در 
بیــن داتش آموزان شهرســتان 

چهار باغ خبر داد.
به گزارش کوه سرفراز و به نقل از روابط عمومی اداره کل 
حفاظت و محیط زیست استان البرز، مهندس محمودی افزود: 
براســاس تفاهم نامه انجام شــده بین محیط زیســت ونهاد 
کتابخانه ها آموزش مباحث محیط زیست در دستور کار قرار 
گرفــت وکارشناســان ومحیط بانان مجرب بــا حضور در 
کتابخانــه ها آموزش های محیط زیســت را برای مخاطبا ن 
وگــروه هدف دانش آموزان انجــام می دهند.یکی از اهداف 
سازمان حفاطت محیط زیست توسعه فرهنگ محیط زیست 
در کلیه اقشــار جامعه بخصوص دانش آموزان می باشــد و 
دراین راســتا اولین جلســه آموزش محیط زیست در فصل 
تابســتان در کتابخانه استاد شهریار قائمیه چهارباغ با حضور 
۳۰ نفر دانش آموز و والدین گرامی انجام شــد.در راســتای 
پویش نه به پلاستیك علاوه برآموزش زیست محیطی تعداد 
۵۰ کیسه پارچه ای بین دانش آموزان توزیع گردید. محمودی 
بااشــاره به اینکه یکی از سیاست های اصلی  سازمان حفاطت 
محیط زیست پایش مستمر تصفیه خانه ها به طور مستقیم  می 
باشد گفت: براساس طرح خوداظهاری کلیه واحدهای صنعتی 
هرســه ماه یکبار ملزم به خوداظهاری از خروجی دودکش ها 
و تصفیه فاضلاب ها از طریق آزمایشگاه معتمد محیط زیست 
می باشند ودرصورتیکه که فعالیت آنها غیر استاندارد باشد 
در فهرست صنایع آلاینده قرار می گیرند که با توجه به کمبود 
آب ،بــاز چرخانی  فاضلاب واســتفاده مجــدد از آب  نقش 

موثری درحفظ محیط زیست وپیشگیری از آلودگی دارد.

رئيس ستاد بازسازی عتبات عاليات البرز:

 ثبت نام قریب به ۹۰ موكب اربعینی تاكنون 
علی اســلامخواه، رئیس ستاد 
بازسازی عتبات عالیات البرز در 
گفت وگــو با ایکنــا از البرز، از 
ثبت نــام قریب بــه ۹۰ موکب 
اربعینی در این استان تاکنون خبر 
داد و گفــت: از ماه پیش ثبت نام 
موکب داران اربعین حســینی برای خدمت رسانی به زائران 

اربعین آغاز شده است.
وی افزود: هم اکنون در حال تکمیل پرونده های متقاضیان 
موکب داری هستیم تا مجوز آنان را صادر کنیم و برای آنان 
هم شناسه ملی اخذ کردیم و تلاش داریم تا در اولین فرصت 

موکب داران را به نقاط مدنظر اعزام کنیم.
این مسئول بیان کرد: در بحث اربعین حسینی بیشترین 
تلاش این اســت که بتوانیم از همان زمان هایی که زائران 
اربعین راهی کربلا می شــوند، خدمات دهی موکب داران 
هم آغاز شود.رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات البرز 
بــا بیان اینکه ثبت نام و تکمیل مــدارک موکب داران تا 
اواخــر هفته جاری انجام خواهد شــد، گفت: کار پایش 

متقاضیان در حال انجام است.

خبرها

از میان خبرها

مدیرکل آموزش و پرورش البرز با اشــاره به اینکه سالانه ۱۰ هزار دانش آموز 
جدید به این استان اضافه می شود، گفت: امسال نيازمند هزار و ۹۶۱ نيرو هستيم.
 علی حجرگشــت در جلسه شــورای آموزش و پرورش البرز با اشاره به اینکه 
ســالانه حدود ۱۰ هزار دانش آموز به دانش آموزان استان افزوده می شود که همین 
افزایش دانش آموز، نیروی انسانی بالایی را نیز طلب می کند، اظهار کرد: مجموعه 
مؤلفه های بازنشســتگی، نقل و انتقال نیروها از اســتانی به اســتان دیگر، جذب و 
استخدام و رشد دانش آموز در سامان دهی نیروی انسانی بسیار تأثیرگذار هستند.
حجرگشــت اظهار کرد: نیروهایی که در آموزش و پرورش اســتخدام می شوند 
معمولًا نیروهای غیر بومی هستند و متأسفانه پس از مدت کوتاهی خواستار خروج 
از استان می شوند که تا به امروز هیچیك از موارد انتقالی را نپذیرفته ایم مگر اینکه 
شــرایط خاصی موجب شود.امســال مجموعاً از طریق آزمون های اســتخدامی و 
دانشــگاه فرهنگیان حدود ۲ هزار و ۵۰۰ نفر ســهمیه استخدام داریم ولی سهمیه 
اســتخدامی مخصوصاً از طریق آزمون حتماً محقق نمی شود زیرا بعضی افراد تراز 
نمره را نمی آورند مگر اینکه همین نیروها به صورت نیرو قرار دادی پذیرفته شوند.
حجرگشــت با اشــاره به قانون جدید ســرویس دانش آموزی بیان کرد: امسال 
مســئولیت سرویس مدارس به شورای ترافیك استان واگذار شده است و اولیا با 
ورود به سامانه ای به نام سامانه سپند می توانند درخواست سرویس فرزند خود را 
ثبت نمایند؛ این سامانه تا پایان تیر ماه فعال بود و در حال حاضر سامانه بسته شده 

است و احتمالًا در مرداد ماه سامانه برای جاماندگان مجدد باز می شود.

نشســت هماهنگی برگزاری انتخابات انجمن تبليغات استان البرز، در 
محل معاونت فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 

البرز برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشــاد اســلامی اســتان البرز، 
سومین جلسه هماهنگی برگزاری انتخابات انجمن تبلیغات استان البرز با حضور 
علی نوروزی معاون فرهنگی و رسانه ای، محمد طاهری رئیس گروه رسانه، مریم 
عطایی کارشناس تبلیغات، محمد سالار طاولی رئیس انجمن تبلیغات استان البرز 
و رضا عســگری گرمی، رئیس اسبق انجمن تبلیغات استان، شیما شایان بازرس 
انجمــن تبلیغات اســتان البرز، در محل معاونت فرهنگی و رســانه ای اداره کل 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان البرز برگزار شد و مقرر شد با استناد به ضوابط 
و مقررات تأسیس مراکز، موسسات،کانون ها و انجمن های فرهنگی و نظارت بر 
آنهــا همچنین حفــظ و پیگیری حقوق و منافع مشــروع و قانونی و بهبود وضع 
اقتصادی کانون ها و شرکت های تبلیغاتی استان البرز که خود متضمن حفظ منافع 
جامعه نیز می باشد، سومین دوره انتخابات هیات مدیره و بازرسان انجمن تبلیغات 
اســتان البرز با انتشــار فراخوان برگزار شود.گفتنی است: در این جلسه مقرر شد 
خانم فاطمه داودی دبیر هیات مدیره انجمن تبلیغات استان البرز ظرف ۱۵ روز با 
تنظیم و انتشــار فراخوان برگزاری مجمع عمومی با دســتور جلســات اصلاح 
اساسنامه و برگزاری انتخابات هیات مدیره و بازرسان انجمن تبلیغات، نسبت به 

اطلاع رسانی فراخوان بین کانون های تبلیغاتی اقدام نمایند.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز:

سالانه ۱۰ هزار دانش آموز به آمار استان البرز اضافه می شود
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی:

برگزاری نشست هماهنگی انتخابات انجمن تبلیغات استان  البرز

سفر مشاور امور فرهنگی و اجتماعی مناطق محروم وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به استان البرز

رئيس خانه مطبوعات و رســانه های استان 
البرز از آغــاز دور جدید ثبت نام در این خانه 

خبر داد.
به گزارش کوه ســرفراز و بــه نقل از پایگاه 
خبری تحلیلی خبرنگاران و رســانه، دکتر رضا 
عبــاس زاده با اعلام این خبر گفت: از ســویی 
پویایی و اشــتغال های جدید در رســانه ها و از 
ســوی دیگر تودیع برخی از همــکاران از این 
عرصه موجب می شود تا خانه مطبوعات و رسانه های استان البرز هر ساله فراخوان 
عضویت داده و همکارانی که دیگر در این حوزه فعالیت ندارند را پالایش می کند.
همکاران برای عضویت در خانه مطبوعات، ابتداء باید در ســامانه خانه مطبوعات 
بــه نشــانی khanehmatbooat.irثبت نام نمایند و پس از آن درخواســت 

عضویت خود را ارسال کنند.
عباس زاده ادامه داد: گزینه عضویت در ســامانه را انتخاب کنید و نشــانی پست 
الکترونیکی، جنسیت، نام و نام خانوادگی، کد ملی و کد امنیتی را وارد کنید. پس 
از وارد کردن اطلاعات بر روی لینك ذخیره کلیك کنید. ایمیلی حاوی نام کاربری 
به همراه رمز عبور به نشــانی ایمیل تان ارســال می شود. در صورت نبود ایمیل در 

صفحه اصلی ایمیل )inbox(، بخش spam را نیز چك نمایید.
وی با اشــاره به دو نکته مهم در این مرحله، گفت: کد ملی ۱۰ رقمی بوده و در 
صورتی که پیغام تکراری بودن کد ملی را مشاهده کردید بیانگر این است که شما 
قبلا در سامانه ثبت نام کرده اید، در غیر این صورت با بخش پشتیبانی سامانه تماس 

بگیرید. همچنین نشانی پست الکترونیکی فاقدwww می باشد.

مراسم گراميداشت روز مقابله با طوفان های 
گرد و غبار، در سالن شهدای استانداری البرز 

برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی، در این نشست که با 
حضور مدیــران کل ، فرمانداران، بخشــداران، 
شهرداران، روسای دانشگاه ها سازمان های مردم 
نهاد و خبرنگاران استان برگزار شد، موضوعات 
مربوط به گرد و غبار در سطح استان مورد برسی 
قرار گرفت.مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز بیان کرد: با دستور ویژه رئیس 
جمهور شــهید، برای تالاب در جریان ســفر اول به استان البرز این موضوع به جد در 
دستور کار قرار گرفت.درگی اضافه کرد: با همکاری سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان برنامه عملی برای پژوهش و آینده نگری به همراه مطالعات احیا تالاب صالحیه 
در دست اقدام قرار گرفته است. وی با اشاره به توقیف ۹۰ نفر شتر برای جلوگیری از 
تعلیــف غیر مجاز در تالاب صالحیه، ادامه داد: برای احیای این تالاب باید تکلیف هر 
دستگاه اجرایی به صورت جزیی مشخص شود تا بتوان کمیت و کیفیت فعالیت آنها را 
در این خصوص به طور دقیق پیگیری کرد.درگی با اشــاره به بازدید نماینده سازمان 
ملل متحد از تالاب صالحیه به منظور اختصاص اعتبار بین المللی برای اصلاح زهکش 
یادآورشــد: مشکلات زیســت محیطی این تالاب از طریق دستگاه قضایی استان به 
دادستان کل کشور و سایر مسوولان فرادستی منعکس شده است و موضوع در سطح 
ملی نیز در حال پیگیری است.مهرور، مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز نیز در 
این نشست ضمن تبیین موضوع گرد و خاک خواستار جدیت همه دستگاهها در برخورد 
بــا موضوعاتی همچون چــرای دام در تالاب صالحیه، تامیــن حقابه تالاب،اصلاح 
کانال های زهکشی و همچنین موضوع آفرود سواران و تخریب مراتع توسط آنها شد.

رئيس خانه مطبوعات و رسانه های استان البرز:

جذب عضو در خانه مطبوعات و رسانه های استان البرز
مدیرکل حفاظت محيط زیست البرز:

خبر های خوب تالاب، از تدارک سند تا برنامه عمل

دانش، اخلاص، همدلی و تبیین، ویژگی یک امام جمعه شاخص و موفق است



بررسی پروژه های عمرانی توسط مدیریت شهری نظرآباد: 

نوید بهره برداری از »کمربندی جنوب 
شرقی شهر« در آینده ای نزدیک 

شــهردار و اعضای شورای اسلامی شهر نظرآباد در جلسه 
ای ضمن تسلیت ایام و قدردانی از برگزاری باشکوه مراسمات 
عزاداری حضرت اباعبدالله الحســین )ع( با حضور اقشــار 
مختلف مردم متدین این شــهر، روند تحقق اهداف مدیریت 
شهری و پیشرفت فیزیکی پروژه های عمرانی در دست اقدام 
را مورد ارزیابی و بررســی قرار دادند و درباره راهکارهای 
تحقق توســعه پایدار و ارتقای سطح کیفی خدمات رسانی به 

شهروندان به گفتگو و تبادل نظر پرداختند.
دکتر علی صفری شــهردار نظرآباد طی سخنانی در جلسه 
رســمی عصر امروز )چهارشنبه ۲۷ تیر ماه ۱۴۰۳( شورای 
اســلامی شــهر با بیان اینکه اجرای پروژه های زیرساختی و 
ماندگار شــرط توســعه پایدار اســت، ضمن ارائه گزارش 
عملکرد فعالیت های عمرانی شــهرداری به نمایندگان مردم 
گفت: فرهنگســرای امام علی )ع(، کتابخانه مرکزی شــهر، 
ســاختمان حمل و نقل، کمربندی شــرقی، گذرگاه سلامت، 
مجموعه ورزشــی مصطفی آباد، المان شهدای مسکن مهر و 
چندیــن زمین چمن مصنوعی طی ســال جــاری و در آینده 

نزدیک به بهره برداری خواهند رسید.
شهردار ماهدشت:

 خرید ۱۵۰ عدد سطل زباله گالوانیزه 
توسط شهرداری ماهدشت

دکتر نصیری شهردار ماهدشت گفت: 
بــه منظور ارتقاء بهداشــت عمومی و 
همچنین زیباســازی مبلمان شــهری و 
جلوگیــری از پخش زباله و با توجه به 
فرســوده شــدن و ســرقت تعدادی از 
سطل های زباله، شهرداری ماهدشت اقدام به خرید ۱۵۰  عدد 

سطل زباله گالوانیزه نموده است.
وی  در این خصوص اظهار داشــت: مخزن زباله مکانیزه از 
مهمترین تجهیزات نظافتی شــهر اســت و به جهت نظافت و 
پاکیزگی محیط شهر، جلوگیری از شیوع بیماریهای میکروبی 
و تامین رفاه حال شــهروندان عزیــز از جایگاه ویژه ای نزد 
مدیران شهری برخوردار است.وی تصریح کرد: به دلیل قرار 
گرفتن سطل های زباله در معرض عوامل طبیعی به مرور زمان 
این ســطل ها مستهلک می شوند و نیاز به بازسازی دارند، به 
همین دلیل معاونت خدمات شهری در راستای رفع مشکلات 
و حفظ زیبایی و نمای بصری شــهر حدود ۵۰ عدد از سطل ها 
را بازســازی نموده و بزودی آنهــا را وارد مدار خدمت می 
نمایند.وی با بیان اینکه با نصب مخازن جدید تلاش می کنیم 
زمینه تســریع در عملیات جمع آوری هم فراهم شود، افزود: 
همشــهریان با حفظ و نگهداری ایــن مخازن علاوه بر حفظ 

اموال عمومی در حفظ پاکیزگی شهر نیز ما را یاری کنند.

نوید روزهای بهتر در مهستان: 
تحول عمرانی، آغاز فصلی نو در توسعه شهری 

 جلسه ای با حضور سرپرست شرکت 
عمران مهســتان و فعــالان اجتماعی 
منطقــه باهــدف بررســی پروژه های 

شهری برگزار شد. 
به گزارش کوه ســرفراز، ذبیح الله زارع، 
سرپرست شرکت عمران مهستان گفت: پروژه ریحانه معروف به 
پروژه ناجا از بلا تکلیفی ۱۵ســاله  درآمــد.زارع تصریح کرد: با 
تلاش های و پیگیریهای  شــرکت عمران شــهر  مهستان، پروژه 
مسکونی ریحانه پس از سالها توقف به مرحله اجرا خواهد رسید. وی 
افزود: این اقدام نویدبخش تحولی مثبت و چشمگیر برای شهروندان 
مهستان است که جزئیات بیشتر آن به زودی اعلام می شود.ذبیح اله 
زارع عضو هیات مدیره و سرپرست هیئت مدیره شرکت عمران شهر 
مهستان با تأکید بر رعایت مشخصات فنی در اجرای پروژه ها از سوی 
پیمانکاران و مشــاوران افزود: رعایت مشــخصات فنی از سوی 
پیمانکاران و مشــاوران در پروژه های اجرایی سبب خواهد شد تا 
پروژه ها از کیفیت بالای ساخت و ساز برخوردار شوند. این نشست 
به عنوان یک اقدام کلیدی برای نظارت مســتمر و ارتقای کیفیت 

اجرای طرح نهضت ملی مسکن در مهستان برگزار شد.
شهردار کمالشهر:

 انتقال مسافران کمالشهر کمافی السابق
 از کنار خطوط BRT امکان پذیر شد

مهندس اســدی در خصــوص اعلام 
نارضایتی شــهروندان برای تغییر مسیر 
اتوبوس های تند رو از کرج به گلشــهر 
 ،BRTگفــت: با آغاز به کار شــرکت
مســافران کمالشــهر از لاین تند رو به 
۴۵متری گلشــهر انتقال داده می شدند ولی متاسفانه سازمان 
حمل ونقل شهرداری کرج و پلیس راهور استان به جهت ارائه 
خدمات بهتر، تصمیماتی اتخــاذ نمودند که ناخوداگاه باعث 
بروز مشکلاتی برای مسافران کمالشهر گردید.از این رو و به 
جهــت رفع مشــکلات بوجود آمده، به مدیرعامل ســازمان 
حمل ونقل همگانی کمالشهر ماموریت داده شد تا با قید فوریت 
نســبت به رفع انَ اقدامات عاجل اتخاذ نماید.طبق گزارشات 
مهندس رئیســی مدیرعامل سازمان حمل ونقل کمالشهر،این 
مشکل با برگزاری جلساتی با شورای معاونین حمل ونقل کرج 
و مسئولان ذیرط مورد بررسی قرارگرفت ومقرر گردید بازهم 
طبق روال پیش، اتوبوســها از کنار خطوط BRT و در مسیر 

تند رو به مسیر خود تا ۴۵ متری گلشهر ادامه دهند. 

شهردار فردیس:

اولین نردبان ۵۶ متری آتش نشانی در  استان البرز
شــهردار فردیس گفــت: نردبــان ۵۶ متری 
آتش نشانی این شهرداری از تکنولوژی روز دنیا 
تهیه شده که علاوه بر امکان مقابله با حریق های 
عمودی و امداد و نجات در ســاختمان های بلند 
مرتبه، امکان مقابله بــا حریق از فاصله دور در 

موارد غیر قابل دسترسی را فراهم می کند.
محمدرضا احمدی نژاد در مراســم رونمایی از 

نردبان ۵۶ متری آتش نشانی که امروز با حضور امام جمعه، مدیران شهری و 
شهروندان در پارک تندرستی برگزار شد، اظهار کرد: پس از انتزاع فردیس 
از کرج، متاسفانه تجهیزات آتش نشانی که به فردیس اختصاص یافت، متناسب 
برای  نیازهای شهر نبود. سال گذشته با پیگیری و همت همکارانم در  سازمان 
آتشنشانی و خدمات ایمنی فردیس تجهیزات خوبی تهیه شد و  امروز می توانم 
به جرات بگویم به نسبت خودمان به لحاظ تحهیزات در سطح تراز اول کشور 
هستیم.امسال با خرید نردبان ۵۶ متری از تکنولوژی روز دنیا با اعتبار ۱۰۹ 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان، نگرانی های مدیریت شهری در بحث ایمنی و 
مقابله با حریق در ساختمان های بلندمرتبه مرتفع شد. این نردبان صرفا برای  
مقابله با حریق عمودی نیست بلکه برای مقابله با  حریق هایی که امکان دسترسی 
مستقیم  ندارد،  از فاصله دور می تواند موثر باشد. گفتنی است؛ نردبان ۵۶متری 
آتشنشانی فردیس در حال حاضر  بلندترین نردبان آتش نشانی در استان البرز 

است و نظیر آن در سایر شهرهای استان وجود ندارد.
شورای شهر مهستان: 

 تاکید بر توسعه ارائه خدمات رایگان 
درمان و سلامت به شهروندان

جلسه شورای بهداشتی شهر مهستان با 
حضور اعضای شــورای اسلامی شهر، 
سرپرســت مرکز خدمات جامع سلامت 
حضرت ولــی عصر )عج( شــهر جدید 
مهســتان و مدیــران و کارشناســان 
بخش های مختلف در حالی برگزار شد که 

حاضرین بر تقویت اطلاع رسانی خدمات رایگان درمان و سلامت که در 
ســه مرکز بهداشت مهستان ارائه می شود، تاکید کردند و مقرر گردید از 

ظرفیت کلیه دستگاه ها به ویژه شهرداری در این راستا استفاده شود.
اعضای شورای شهر مهســتان با اشاره به اهمیت خدمات رایگان درمان و 
ســلامت در حوزه های شناســایی مبتلایان به انواع بیماری ها، فرزندآوری، 
غربالگری سرطان و کنترل موج فزاینده ابتلا به دیابت و فشار خون از طریق 
مشاوره های پزشکی و اصلاح سبک زندگی، گفتند که این خدمات می تواند 
در قالب استقرارهای موقت در سطح شهر نیز ارائه گردد و پیش از آن با نصب 
بنر در فضاهای تبلیغاتی سطح شهر و انتشار اخبار مربوطه در فضای مجازی، 
به خوبی اطلاع رسانی گردد.با درخواست و تاکید اعضای شورای اسلامی شهر، 
سرپرست شبکه بهداشت و درمان مهستان با توسعه خدمات رایگان درمان و 
سلامت ویژه اقشار مختلف جامعه در حوزه های پیشگیری، آموزشی و مشاوره 
و... موافقت نمود؛ چرا که ســالانه ده ها هزار شــهروند در جریان ویزیت ها و 
آزمایش ها و طرح های رایگان غربالگری به بیماری ها یا سبک غلط زندگی 

خود پی برده و با اصلاح و شروع درمان، از مرگ حتمی نجات پیدا می کنند.

شهردار محمدشهر:

 معبر ۲۴ متری المهدی)عج( محمدشهر
 تعریض و بازگشایی شد

با حضور شهردار، نماینده دادستان، اداره حقوقی 
شــهرداری و نمایندگان مالکین در اجرای ماده ۸ 
لایحه قانونی نحوه تملک اراضی و املاک با اعتبار 
هشتاد میلیارد تومان معبر ۲۴ متری المهدی)عج( 
محمدشهر تعریض و بازگشایی شد.مهرداد حسن 
زاده محمدشهر گفت؛ طرح تعریض و بازگشایی 
معبر ۲۴ متــری المهدی)عج( یکی از وعده های 

مدیریت شهری محمدشهر بود که انجام گردید.وی ادامه داد ؛ اجرای این طرح 
بر اساس مصوبات شورای اسلامی شهر محمدشهر و توافق با مالکین چهار 
پلاک در این مسیربود که انشاءالله شاهد اتصال ۴۵ متری به المهدی )عج( و 
در ادامه شــهرک طالقانی و خیابان تختی خواهیم بود. حســن زاده با اشاره به 
اعتبار هشتاد میلیارد تومانی این پروژه و قدردانی از همکاری خوب اعضای 
شورای اسلامی شهر، اداره حقوقی و فنی عمرانی شهرداری که در بازگشایی 
این مسیر مواصلاتی تلاش نمودند گفت، با بازگشایی این معبر شاهد کاهش 
بار ترافیکی در محله ســید آباد، شهرک طالقانی، خیابان های اندیشه، خیابان 

تختی که یکی از مطالبات به حق شهروندان بود خواهیم شد.

همزمان با دومین از روز از هفته بهزیستی:

میز خدمت بهزیستی با حضور شهردار گلسار 
همزمان با دومین از روز از هفته بهزیســتی با 
همکاری اداره بهزیستی شهرستان ساوجبلاغ و 
مدیر محله شــهر گلسار میز خدمت محله هدف 
قرارگاه اجتماعی در مسجد جامع شهر گلسار با 
شعار نهضت حسینی و خدمت مردمی در راستای 
خدمت بهتر و مطلوب تر به جامعه تحت پوشش 

این مرکز برگزار شد.
در این میز خدمت که با حضور علیزاده رئیس اداره بهزیستی شهرستان 
ســاوجبلاغ، معاونین و کارشناسان این اداره و کوه فلاح مدیر محله شهر 
گلسار برگزار گردید، تعداد ۱۵ نفر از شهروندان در زمینه های توانبخشی، 
تأمین هزینه درمان، تهیه وسایل ضروری زندگی، دریافت تسهیلات و... 
به بیان مشــکلات خود پرداختند و مجموعه بهزیســتی نیز در راســتای 
ضوابط و مقررات در جهت رفع مشــکلات قول مســاعد دادند.مهندس 
گودرزی شــهردار گلسار نیز ضمن بازدید از نحوه ارائه خدمات در این 
میز خدمت در دیدار با رییس و عوامل بهزیســتی شهرســتان ساوجبلاغ 
ضمن عرض خدا قوت و تبریک این هفته در ســخنانی بیان داشــت : شهر 
گلســار به دلیل زیرساخت های ضعیف و وجود اقشار کم درآمد نیازمند 
یاری ســایر دســتگاه ها جهت رشــد و توسعه این شــهر می باشد و از 
حمایت های مجموعه بهزیســتی در راســتای رفع مشکلات جامعه هدف 
بهزیستی در شهر گلسار تقدیر و تشکر نمود.علیزاده رییس اداره بهزیستی 
نیز از همراهی مجموعه مدیریت شــهری گلســار در خدمات رســانی 
شهروندان و همچنین حمایت از جامعه هدف بهزیستی تقدیر و تشکر نمود.

بهگزارش روابط عمومی شهرداری منطقه۸ کرج، 
در مراسمی باشکوه و به مناسبت تقدیر از پاکبانان، 
به عنوان بخشی از پویش -پویش- پاکبان- محرم، 
نائب رئیس و عضو شورای اسلامی شهر کرج از ۵تن 

از پاکبانان منطقه تجلیل به عمل آوردند. 
در این مراسم، غلام رضا رضوانی مدیر منطقه با خیر 
مقدم به حاضرین، گزارشی جامع از اقدامات صورت 
گرفته در راستای ارتقای وضعیت پاکبانان ارائه کردو 
با تاکیــد بر اهمیت نقش پاکبانان در حفظ پاکیزگی و 
نظم شهری، از تلاش های بی وقفه و شبانه روزی آن ها 

قدردانی کرد. 
رضوانی در ادامه، به نظافت معابر مقابل ایســتگاه ها 
و هیات های مذهبی در ایام محرم اشــاره کرده و بیان 
داشــت که این اقدامات تاثیر بسزایی در ایجاد فضایی 
مناسب و آرام برای برگزاری مراسم عزاداری دارند. 
 وی همچنین به اهمیت همکاری شهروندان در حفظ 
نظافت شــهر اشاره کرد و خواســتار مشارکت بیشتر 

آنان در این امر شد. 
مهندس قهرمانی، نائب رئیس شــورای اسلامی شهر 

کرج، در ســخنانی ضمن خداقوت و تشکر صمیمانه از 
پاکبانــان، بــه مشــکلات و چالش هــای مربوط به 

قراردادهای شرکتی و پیمانکاری پرداخت. 

وی اظهــار داشــت: بــا پیگیری های مســتمر، 
امیدواریم به زودی شاهد بهبود شرایط و رفع موانع 

موجود در این زمینه باشیم. 
 قهرمانی همچنین به ضرورت حمایت بیشــتر از 
پاکبانان و فراهم کردن شرایط بهتر کاری برای آنان 

تاکید کرد. 
 وی از تلاش های پاکبانان در نظافت معابر مقابل 
ایســتگاه ها و هیات های مذهبی تقدیــر کرد و این 
اقدامــات را نمونه ای از تعهد و مســئولیت پذیری 
آن ها دانســت کــه نقش مهمی در رفاه و آســایش 

شهروندان ایفا می کند. 
 این مراســم با اهدای لوح تقدیر و هدایایی به پنج 
تــن از پاکبانان منطقه به پایان رســید، که این خود 
نمــادی از قدرشناســی و حمایــت اعضای محترم 
شورای اســلامی شــهر کرج و مجموعه مدیریت 
شهری شهرداری کرج از نیروهای زحمتکش پاکبان 
بــود. این اقدام، علاوه بر ارتقــای روحیه و انگیزه 
پاکبانان، پیامی روشــن از اهمیت نقش آنان در جامعه 

به همراه داشت.

شهرداری منطقه ۸کرج:

تجلیل از پاکبانان بمناسبت پویش پاکبان محرم 

شــهردار کرج از ارائه تخفیف ۱۰۰ درصدی 
صدور پروانه ساختمان برای زمین های خالی، در 
صورت تجمیع با ساختمان های همجوار واقع در 

بافت فرسوده خبر داد.
کیانی افزود: علاوه بر این، ۱۰۰ درصد تخفیف 
صدور پروانه در امــلاک دارای اعیانی واقع در 
بافت فرســوده، واگذاری رایگان معابر مشمول 
واگذاری در صورت تجمیــع املاک همجوار با 
اخذ پروانه ساختمانی و اعمال ۱۰۰ درصد تخفیف بخشودگی عوارض طبقه مازاد 
در بافت برای تشویق مالکان به بهسازی و نوسازی املاک واقع در طرح در نظر 
گرفته شده است.به گفته این مسئول، تخفیف عوارض صدور پروانه ساختمان در 
زمین های خالی به میزان ۷۰ درصد نیز بخشــی دیگر از طرح هایی بوده که برای 

نوسازی بافت های فرسوده در نظر گرفته شده است.همچنین برای تبدیل واحدهای 
مسکونی واقع در طرح نیز تخفیف ۵۰ درصدی عوارض پیش بینی شده است.

این مســئول خاطرنشــان کرد: صاحبان املاک قولنامه ای در صورت اخذ سند 
رســمی شــامل معافیت ۱۰۰ درصدی از بدهی های عوارض نوسازی و پرداخت 
پنج درصد ســهم ســرانه خدماتی ماده ۱۰۱ شــهرداری ها خواهند شد.چنانچه 
سازندگان در پروژه های بهسازی، نوسازی، طرح های کلید به کلید و بازگشایی 
معابر بافت فرسوده، با مالکان محدوده طرح توافق کنند می توانند به ازای آن برای 
اخذ پروانه ســاختمانی، افزایش تراکم و تغییر کاربری در هر منطقه از شــهر با 
شــرایطی ویژه با شــهرداری تهاتر کنند.تمام تلاش مجموعه مدیریت شــهری 
نوسازی و بهسازی بافت فرسوده شهر به منظور ایجاد امنیت و آرامش برای شهر 
و شهروندان است.سعی ما بر این است با کاهش خطرات ناشی از رخدادها و بلایای 

طبیعی، احتمال آسیب برای شهروندان را به حداقل ممکن کاهش دهیم.

خبرها

طی مراســمی با حضور دکتر ولی 
پــوری معاونت سیاســی، امنیتی و 
اجتماعــی اســتانداری البرز، دکتر 
شهرســتان  فرمانــدار  البــرزی 
ســاوجبلاغ،دکتر میرزایی مدیر کل 
دفتــر امور شــهری اســتانداری 
البرز،دکتر امینی معاونت امور عمرانی 
شهرســتان  فرمانــداری 
و مســئولان  ســاوجبلاغ،معاونین 
واحدها و جمعــی از کارکنان،معارفه 
سرپرســت جدید شهرداری در محل 
ســالن اجتماعــات شــهید باکری 

شهرداری هشتگرد برگزار شد.
دکتــر امینی معاونــت امور عمرانی 

فرمانداری شهرســتان ســاوجبلاغ در 
جلســه معارفه سرپرســت شهرداری 
هشــتگرد ضمن خیر مقدم به مهمانان 
حاضــر در جلســه به تلاش پرســنل 
شــهرداری برای خدمات رســانی به 

شهروندان تاکید کرد.
در ادامــه دکتر ولی پــوری معاونت 
سیاســی، امنیتی و اجتماعی گفت: همه 
دســتگاه های اجرایی باید در ارتباط با 
یکدیگر به ویژه با شــهرداری هشتگرد 
همدل و همراه باشند تا علاوه بر پیشرفت 
شــهر زمینه رضایتمندی بیشــتر مردم 
فراهم شود و با توجه به حجم خدماتی که 

در شــهرداری انجام می گیــرد و تأثیر 
مســتقیمی کــه در زندگــی تک تک 
شــهروندان دارد، می تــوان گفت کمتر 
سازمانی می تواند این گونه گستردگی و 
تنوع در خدمات را داشته باشد.انتظار ما 
همدلــی و هماهنگی بیشــتر مدیران در 
سطح شهرداری هشتگرد با یکدیگر است 
چون این مهم در موفقیت این شهرداری 

در ابعاد مختلف اثرگذار است.
زاده سرپرســت  مهنــدس کاوری 
شهرداری نیز با تقدیر از اعتماد استاندار 
محترم البرز خواســتار پیشبرد اهداف 
عالیه شــهرداری هشــتگرد در مسائل 

عمران و آبادانی،مسئله ترافیکی شهر، 
تسریع در خدمات رسانی به شهروندان 
شــده و از کلیــه معاونین و پرســنل 
شهرداری درخواست نمود تا با همفکری 

و مشارکت در این راستا گام بردارند.

شهرداری هشتگرد:
معارفه سرپرست جدید شهرداری هشتگرد 

از میان خبرها

مرداد ماه 1403
 سال هفتم
 شماره  ۸1

4 اجتماعی

صاحب امتیاز و مدیر مسئول و سردبیر:  
مهشید نصیری

 مدیر اجرایی: مریم هاشمی توانا
همکاران: مرجان نصیری، محمد نیک آئین، سحررضائی، مسعود مالکی

چاپخانه: کاروکارگر
آدرس: کرج، سه راه رجائی شهر، نبش خیابان ولیعصر، 

ساختمان سجاد
Email:nasiri_mahshid@yahoo.com

تلفکس: 32708423-34483524

شهردار کرج:
صدور پروانه ساختمان در بافت فرسوده رایگان شد

رئیس سازمان ســیما، منظر و فضای سبز 
شــهری شــهرداری کرج، مهمترین ویژگی 
پروژه پاکرود را در ســه فاز اجرایی آن حفظ 
ســاختار طبیعی حریــم رودخانه و رویکرد 

محیط زیستی آن معرفی کرد.
بــه گزارش پایــگاه خبری کــرج امروز؛ 
علیرضــا عاقلی، در بازدید از روند احداث و 
تکمیل فاز دوم و ســوم پــروژه پاکرود که 
باحضور حســین مهاجری، رئیس کمیسیون 
عمران و حمل ونقل شورای اسلامی شهر و محمد اسدیان، رئیس مرکز پژوهش 
و مطالعات راهبردی شورای شهر انجام شد، اظهار کرد: عملیات عمرانی پروژه 
گردشگری پاکرود از نخستین روز اسفند ۱۴۰۰ که کلنگ ساخت آن به زمین 
خورد با تلاش بی وقفه مدیریت شهری کرج آغاز شد و در فاز اول آن با ساخت 
۱۸ هزار مترمربع پیاده راه، بهسازی و مناسب سازی، نورپردازی و با جانمایی 
مبلمان شهری آماده استفاده شهروندان شد.وی مهمترین ویژگی اجرای پروژه 
پاکرود را حفظ ســاختار طبیعی حریم رودخانه و رویکرد محیط زیســتی آن 
معرفی کرد و افزود: از ابتدای امســال تاکنون بیش از ۶۲۰ اصله درخت قواره 
دار سایه انداز زیبا در پروژه پاکرود کاشته شده است.رئیس سازمان سیما، منظر 
و فضای ســبز شهری شــهرداری کرج به شناسایی درختان و گونه های گیاهی 
بومی ســازگار با محیط زیست این منطقه اشاره کرد و گفت: کاشت گونه های 
بومی و ســازگار با شــرایط اقلیمی هر منطقه به منظور حفظ تنوع زیســتی و 
اکوسیســتم های طبیعی در شــهر کرج مد نظر کارشناسان قرار دارد و در این 

پروژه هم از انواع مختلف چنارها، صنوبر و بید استفاده شده است.

رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج گفت: 
مهاجرت های بی رویه سبب سرعت بخشی در 
شکل گیری شــهرک های جدید مسکونی و 
برهم زدن توازن امکانات و جمعیت در استان 

البرز شده است.
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز و به نقل 
از پایگاه اطلاع رســانی شورای اسلامی شهر 
کرج علی قاســم پور در شصت و سومین جلسه 
رســمی شو رای شهرستان که با حضور اعضای 
شــورا و مدیران شهری کرج در خصوص  بررسی مشکلات کمالشهر کرج برگزار 
شــد، اظهارداشت: اکنون ۷۰ درصد جمعیت استان البرز در شهرستان کرج اسکان 

یافته که زیرساخت ها به تناسب این جمعیت توسعه پیدا نکرده است.
رئیس شــورای اسلامی شهرستان کرج با بیان اینکه قوانین شهرداری ها مربوط 
به دهه ۳۰ شمسی است، افزود : این قوانین پاسخگوی نیازهای کنونی مدیریت های 

شهری نیست و باید به تناسب وضعیت حرکت کنیم.
قاســم پوراذعان کــرد: تراکم بالای جمعیت در اســتان البــرز و کرج نیازمند 
زیرســاخت ها و سازوکارهای مناسب اســت؛ به رغم اقدامات صورت گرفته در 
سال های گذشته، شهرستان کرج و استان البرز به لحاظ زیر ساخت ها عقب هستند.
وی تاکید کرد: برای ایجاد توازن میان زیر ســاخت ها و جمعیت باید پروژه های 
عمرانی، خدماتی، فرهنگی و زیر ســاختی با شتاب بیشتری در سطح استان البرز و 

شهرستان کرج دنبال شود.
رئیس شــورای شهرستان کرج افزود: مشــکلات شهرهای تابعه کلانشهر کرج 

همواره به سمت این شهر سرازیر شده و تاثیر متقابل دارد.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج:

کاشت ۶۲۰ اصله درخت قواره دار سایه انداز در پروژه پاکرود
رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج:

مهاجرت ها توازن جمعیت و امکانات را در البرز برهم زده است

در منطقه مهدی آباد چهارباغ:
حـفر چـاه های جـذبی تـلاشی بـرای کنترل روان آب های سطحی

به گزارش پایگاه خبری مدیریت شهری چهارباغ، مدیر 
ناحیه٢ شهرداری چهارباغ از حفر یک حلقه چاه جذبی در 
انتهای بلوار امام رضا جنب مدرسه شادروان احدی خبر 
داد و گفت: بــه منظور جلوگیــری از تجمع آب هنگام 
بارندگی، عملیات حفر چاه جذبی انجام شــده است که 
برای ســاماندهی معابر اصلی و فرعی سطح شهر و ایجاد 

معابر ایمن با تردد مطلوب امری ضروری می باشد.
مهندس موسوی شهردار چهارباغ دراین رابطه گفت: هدف از این نوع اقدامات، 
تســهیل در جمع آوری و هدایت و دفع آب های ســطحی است تا در فصل بارندگی 
شــهروندان با مشــکل مواجه نشوند.سیدجعفر موسوی با اشاره به این موضوع که 
تمام نقاط آبگیر شــهر، شناســایی شــده و با حفر چاه های جذبی تا حدود زیادی از 
آبگرفتگی معابر جلوگیری بعمل خواهد آمد گفت: حفر چاه های جذبی، نقش بسزایی 
در کنترل روان آب های ســطحی دارد که با راهنمایی کارشناســان و با مشارکت 
شهروندان باعث جلوگیری از آبگرفتگی در زمان بارش باران می شود.وی در پایان 
با بیان اینکه شورا و شهرداری در حوزه های عمرانی عملکرد مطلوبی داشته گفت: 
با همکاری و نظارت دقیق اعضای شــورای اســلامی و تلاش های همکارانمان در 
مجموعه شــهرداری چهارباغ در تمامی حوزه های عمرانی و خدماتی روند رو به 
رشدی داریم و از زمانبندی تعیین شده نیز جلوتر هستیم که به لطف خدا به زودی 

شاهد تکمیل و بهره برداری از چند پروژه عمرانی خواهیم بود.

خبر خوش برای شهروندان اشتهارد:
 مشکل اصلی صدور اسناد مالکیت در اشتهارد مرتفع شد

 شهردار اشتهارد گفت: مشــکل اصلی صدور اسناد 
مالکیت در شهرک های مسکونی این شهر مرتفع شد.

 به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شــهرداری اشــتهارد، 
مهندس »مهدی مهدوی نیا« اظهارداشــت: این مشکل پس 
از ۶۰ سال در پی توافق شهرداری اشتهارد با راه و شهرسازی 
مرتفع شــد. سه هزار و ۲۰۰ هکتار از زمینهای این شهر در 
سه پلاک ۱۱۵۹، ۱۱۶۰ و ۱۱۶۱ تعریف شده بود که برای 
دریافت سند مالکیت با مشکل مواجه بودند. وی اعلام داشت: براساس توافق صورت 
گرفته مقرر شد صدور سند املاکی که پیش از سال ۷۲ واگذار شدند بر اساس قیمت 
منطقه ای ســال واگذاری با مبلغ ناچیزی محاسبه شــود. مهندس مهدوی نیا گفت: 
املاکی که برگه واگذاری آنها بعد از ســال ۷۲ اســت بر اساس قیمت منطقه ای روز 
محاسبه خواهد شد. وی افزود: تحقق این امر با پیگیری مجدانه شورای اسلامی شهر 
و مسئولان مربوطه صورت گرفت. مهندس مهدوی نیا گفت: نیروهای شهرداری نیز 
با تلاش و کوشش فراوان در سه ماهه اول تمام اطلاعات املاک اشتهارد را با جزئیات 
کامل تهیه و به راه و شهرسازی ارسال کردند. شهردار اشتهارد، همچنین از تلاش های 
بی شائبه واحدی، شهردار دوره سوم شورای اسلامی و هادی رئیس شورای اسلامی 
این شهر در رفع مشکل اصلی صدور اسناد اشتهارد از ابتدا تا حصول نتیجه تقدیر و 
قدردانی کرد. مهندس مهدوی نیا اعلام داشــت: به محض اجرای روند اداری راه و 

شهرسازی، شهروندان می توانند نسبت به دریافت معرفی نامه اقدام کنند.


